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 رئیس مرکز بهداشت تیران و کرون:

فشار خون، 33 درصد جمعیت بالای 30 سال تیران و کرون 
را تهدید می کند

رییس مرکز بهداشت تیران و کرون گفت: بیماری فشار خون و دیابت به ترتیب ۳۳.۶۸ درصد و 
۱۳.۶۸درصد جمعیت بالای ۳۰ سال این شهرستان را تهدید می کند که نیاز به پیشگیری و مراقبت 
دارد.فرید جمشــیدی ، اظهار کرد: با توجه به غربالگری های انجام شــده تا کنون در شهرستان 
۲۰درصد بیماران فشارخون و ۱۰درصد بیماران دیابت شناسایی شــده اند و با توجه به حد انتظار 
۳۳.۶۸درصد فشــارخون و ۱۳.۶۸درصد دیابت نیاز به پیگیری و غربالگری مجدد وجود دارد.

وی افزود: افراد بالای ۱۸ ســال با مراجعه به خانه های بهداشــت و مراکز جامع سلامت شهری 
در غربالگری شــرکت کرده و از لحاظ بیماری دیابت و فشــارخون غربال می شوند.رئیس مرکز 
بهداشت تیران و کرون با بیان اینکه باید مراقبت ها را برای بیماری های غیرواگیر جدی بگیریم، 
تصریح کرد: غربالگری سال های گذشــته نتایج قابل تأملی داشته که نشان از وجود آثار بیماری 
در این شهرستان است.جمشیدی خاطرنشان کرد: مراقبت های دوره ای در افراد در معرض ابتلا 
و یا علائم خفیف می تواند از شدت بیماری و مشــکلات آینده آن جلوگیری کند.وی یادآور شد: 
انجام تســت قند خون و اندازه گیری فشــارخون به صورت رایگان در این پویش انجام می شود. 
رییس مرکز بهداشت تیران و کرون از آحاد مردم خواست تا ضمن شرکت در این طرح، دیگران را 
نیز دعوت کنند تا برای سلامت جامعه اقدام جدی صورت گیرد.جمشیدی، تغییر سبک زندگی و 
توجه به ورزش و مصرف غذای سالم را مهم خواند و گفت: فشارخون و دیابت مشکلات دیگری 

نیز در چرخه سلامت انسان ایجاد می کند که درمان آن بسیار سخت است.

 دانش آموزان سمیرمی روزی بدون کتاب را 
تجربه کردند

طرح یک روز بدون کتاب در مدرســه نجمیه شهر سمیرم برگزار شــد.معاون آموزشی آموزش و 
پرورش ســمیرم گفت: در این طرح ۲۰۰ دانش آموز بدون کیف و کتاب وارد مدرســه شدند ودر 
کلاس هــای درس، برنامه های کاربــردی و مهارت های زندگی را آموزش دیدند.محمد حســن 
بهرامیان افزود: بازی های بومی محلی، آموزش کاشــت گل، نحوه درست کردن بستنی خانگی، 
نمایش، موسیقی، آموزش امداد و نجات از موضوع هایی است که دانش آموزان در مدرسه آموزش 
دیدند.وی گفت: دانش آموزان در مدارس علاوه بر آمــوزش با موضوع هایی که در زندگی روزمره 
با آن مواجه می شوند، آشنا شدند.پیرمرادیان مدیر مدرسه نجمیه شهر سمیرم نیزگفت: مدرسه 
ابتدایی نجمیه شهر سمیرم ۲۰۰ دانش آموز دارد و یکی از مدارس پر جمعیت شهر سمیرم است.

شهرستان سمیرم با ۱۶۷ واحد آموزشی، ۱۱ هزار دانش آموز دارد.

فیلم برداری »جنس جور« در شهرضا به پایان رسید
تهیه کننده فیلم »جنس جور« از به پایان رسیدن فیلم برداری این اثر سینمایی در شهرضا خبر داد.احمدرضا 
رییسی شهرضایی در گفت وگو با خبرنگار مهر اظهار داشت: پتانسیل ها و فرصت هایی که در شهرستان ها 
وجود دارند مستلزم دیده شدن و پرورش هستند و قطعا نیاز به حمایت دارند.وی از تولید یک اثر استانی خبر 
داد و افزود: راه اندازی یک پروژه هنری با به کار گیری هنرمندان و هنردوستان استان اصفهان گامی مؤثر در 
شناخته شدن، بروز و شکوفایی آنان بود و مسیر را برای این هنرمندان تسهیل کرد.تهیه کننده فیلم »جنس 
جور« اذعان کرد: پس از دوندگی ها و طی مسیری ســخت، بلاخره پروژه جنس جور باحضور هنرمندانی 
چهره و سرشناس و هم چنین هنرمندان و هنردوستانی با اســتعداد از سراسر استان اصفهان وارد چرخه 
تولید شد.وی تصریح کرد: طبق معمول، مراحل تست با حضور بهرام نوذری، صورت گرفت و پس از تشکیل 

تیم تولید، فیلم بلندی با عنوان »جنس جور« با رویکردی اجتماعی و کمدی را در دستور کار قرار دادیم.

چرا وزارت جهادکشاورزی برنامه ای برای ذخیره سازی یا صادرات محصولات ندارد؛

کشاورزان فریدنی اعتراض کردند
نماینده مردم نطنز در مجلس: 

استفاده از اتوبوس ها و 
خودروهای برقی گامی موثر 
برای کنترل آلودگی هواست

عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی 
گفت: با توجــه به آثار مثبت زیســت محیطی 
و در جهــت ارتقــای بهــره وری لازم اســت 
با اتخــاذ تصمیمــات منطقــی و فراهم کردن 
زیرســاخت های لازم راه بــرای اســتفاده از 
خودروهــای برقی گشــوده شــود.رحمت ا... 
فیروزی پــور در گفت وگو با ایســنا، با تاکید بر 
ضرورت گام برداشــتن به ســمت استفاده از 
خودروهای برقی در کشــور، بیــان کرد: مدت 
هاست که حوزه خودروسازی نظر همه نخبگان 
کشــور و صاحب نظران را به خــود جلب کرده 
اســت. ما باید به طور علمی و تجربی بسنجیم 
که بهترین مســیر برای ارتقای کیفیت صنعت 
خودروسازی کشــور چیســت. امروز دولت و 
وزارت صمت به این نتیجه رسیدند که خودروی 
برقی تجربه موفقی در دنیا داشته و ما نیز باید 

در این حوزه گام برداریم.
نماینده مردم نطنز در مجلس شورای اسلامی 
در ادامه اظهــار کرد: با توجه بــه آثار مثبت هم 
از نظر زیســت محیطــی و هم از نظــر ارتقای 
بهره وری باید اهتمام لازم شکل بگیرد تا مردم 
نسبت به استفاده از خودورهای برقی سوق پیدا 
کنند. باید با اتخاذ تصمیمات منطقی و فراهم 
کردن زیرســاخت های لازم راه برای استفاده 
از خودروهای برقی گشوده شــود. استفاده از 
اتوبوس ها و تاکســی های برقی نیز یک گام 
موثــر در جهت کنتــرل آلودگی هوا در ســطح 

شهرها به شمار می رود.
فیروزی پور تصریح کرد: باید اقدامات لازم برای 
واردات خودروهای برقی و تولید آنها در داخل 
کشور انجام شود. قطعا استفاده از خودروهای 
برقی آرامش و آسایش بیشتری برای مردم به 
همراه دارد و از نظر زیست محیطی نیز یک گام 

روبه جلو به شمار می رود.

عضو مجمــع نمایندگان اســتان اصفهــان در مجلس، ضمن اشــاره به 
اعتراض کشــاورزان حوزه انتخابیه خود نســبت به عــدم حمایت دولت 
از تولیدکنندگان پیاز و ســیب زمینی تاکید کردکه متاسفانه وزارت جهاد 
کشــاورزی برنامه ای برای ذخیره ســازی یا صادرات ایــن محصولات 
ندارد. تولید محصول کشاورزی سیب و پیاز یکی از اصلی ترین تولیدات 
منطقه فریدن و چادگان اســت که اخیرا با چالش هایی روبرو بوده ، این 

ناهماهنگی ها موجب زیان به کشاورزان این منطقه شده است.
حســین محمدصالحی دارانــی ، در تشــریح دلیل تذکری کــه به وزیر 
جهادکشــاورزی پیرامون وضعیت وخیم محصولات پیاز و ســیب زمینی 
کشــاورزان در حوزه انتخابیه خــود داده بود، گفت: اکثر کشــاورزان این 
منطقه نسبت به این وضعیت معترض هســتند چرا که محصول پیاز آنها 
به طور کامل ازبین رفته اســت و دولت هم نتوانســت برای صادرات این 
محصول اقدامی انجام دهد کما اینکه ســال های گذشته اگر کشورهایی 
همچون عراق محصول پیــاز را خریداری می کردند امســال اقدامی در 
این زمینه انجــام ندادند.نماینده مردم فریدن و چادگان، فریدونشــهر، 
بویین میان دشت در مجلس شورای اسلامی، ادامه داد: متاسفانه وزارت 
جهادکشاورزی در سال گذشــته نیز برای صادرات ســیب زمینی تعرفه 
گذاشت اما صادرات این محصول را متوقف کرد بنابراین امسال با انباشت 
این محصول مواجهیم و کشــاورزانی که برای تولید هر کیلو سیب زمینی 

بیش از 5 هزار تومان هزینه کرده بودند، ناچارهستند در بازار این محصول 
را کیلویی ۳ هزار تومان بفروشند چرا که این محصول به وفور وجود دارد.  
این نماینده مردم در مجلس یازدهم، یادآور شــد: به دنبال پیگیری هایی 
که از طریق وزیر جهادکشــاورزی انجام دادیم قرار بود ازطریق ســازمان 
تعاون روســتایی با اســتفاده از ظرفیت تعاونی ها برای خرید محصول 
سیب زمینی کشاورزان و ذخیره ســازی این محصول ورود پیدا کنند؛ اما 
تاکنون هیچ اقدامی در این زمینه انجام نشــده است یعنی این وزارتخانه 
هیچ برنامه ای حتی برای ذخیره سازی ســیب زمینی هم ندارد که باعث 
می شود مجدد مردم در اسفندماه این محصول را هر کیلو ۳۰ هزار تومان 
خریداری کنند ضمن اینکه تولیدات کشــاورزان نیــز در حال ازبین رفتن 
اســت و مجبور هســتند این محصول را به عنوان خوراک دام اســتفاده 
کنند یا محصولات شــان را بیرون بریزند.عضو مجمع نمایندگان اســتان 
اصفهان در مجلس شــورای اســلامی، تاکید کرد: این محصول که نیاز به 
آب دارد در شرایطی تولید شــده که با مشکل کمبود آب درکشور مواجهیم 
اما وزارت جهاد کشــاورزی برای مصرف آن هیچ برنامه صحیح و دقیقی 
ندارد کما اینکه هر بار با سازمان تعاون روستایی در این خصوص صحبت 
کردیم گفتند برنامه ای برای حمایت از تولیدکنندگان این بخش ندارند، از 
سوی دیگر وزارت جهادکشاورزی نیز هیچ تمهیدی برای برون رفت از این 

وضعیت نیندیشیده و هیچ راهکاری ارائه نمی دهد.

آب آشــامیدنی روســتا های قائم آباد و زرنه بویین 
میاندشت از نظر کیفیت مشکل دارد.

 مدیر شــبکه بهداشــت ودرمان بویین میاندشت 
در جلســه کارگروه اجتماعی، فرهنگی، ســلامت و 
امنیت غذایی و زنان و خانواده به موضوع تامین آب 
آشامیدنی برای روســتا های زرنه و قائم آباد اشاره 
کرد و گفت: آب آشــامیدنی این دو روستا به خاطر 
 بالا بــودن نیترات از نظر کیفی مناســب نیســت و
  هم اکنــون به صورت ســیار آبرســانی بــه آن ها

 انجام می شود.
رضا کیخایــی همچنین به موضوع آب آشــامیدنی 
روستای معصوم آباد اشــاره کرد وافزود: در 5 سال 
اخیر میزان نیترات آب آشامیدنی روستای معصوم 

آباد به خاطر ساخت و ساز های اطراف چاه آب از ۱۴ 
به ۳5 میلی گرم درلیتر رســید است و ممکن است 
یکی دوسال آینده از حد مجاز عبور کند بنابراین باید 

از هم اکنون نسبت به جابجایی چاه آب اقدام شود.
مدیر آبفای بویین میاندشت نیز بابیان اینکه مشکل 
کیفی آب روســتای ماربر برطرف شده است گفت: 
برای روســتای زرنه نیز ۷ سالی اســت که دستگاه 
نیترات زدا نصب و برای حل مشــکل آب روستای 
قائم آباد هم یک حلقه چاه با بیش از ۱5 میلیارد ریال 

هزینه حفرشده است.
 داود باتوانــی افزود: خــط انتقال آب بــه قائم آباد 
هم بــه طــول ۲ کیلومتــر و هزینه ای بیــش از ۴ 
میلیاردریال درحال اجرا و ســپاه هم لوله مورد نیاز 

انتقال آب را تامین کرده است و پس از اجرای شبکه 
برق وتجهیز چاه، آب وارد شــبکه آبرســانی روستا 

می شود.
در این جلسه مدیر جهاد کشاورزی بویین میاندشت 
هم با اشاره به اینکه تاکنون موردی از آفت کرم برگخوار 
در استان و شهرستان مشــاهده نشده است گفت: 
این آفت بیشــتر ازطریق چاپر ذرت علوفه ای جابجا 
می شود و ۸۰ گونه گیاهی هم میزبان این آفت است 

و به تمام باغ ها وگیاهان خسارت وارد می کند.

مدیر شبکه بهداشت ودرمان بویین میاندشت خبر داد:

مشکل کیفیت آب آشامیدنی روستاهای قائم آباد ورزنه

معاون پژوهشی و ارتباطات علمی دانشگاه کاشان از برگزاری بیش از ۲۰۰ برنامه متنوع علمی و پژوهشــی هم زمان با گرامیداشت هفته پژوهش و فناوری در 
دانشکده های مختلف این دانشــگاه خبر داد.مهدی شبانی نوش آبادی، اظهار کرد: ارائه ۸۰ ســخنرانی علمی تخصصی، برگزاری ۶۰ کارگاه علمی تخصصی، ۲۰ 
میزگرد تخصصی و تجلیل از ۲۰۰ پژوهشگر و فناور برتر دانشگاه و منطقه کاشان با حضور وزیر علوم، تحقیقات و فناوری از برنامه های گرامیداشت پنجاهمین سال 
تاسیس دانشگاه کاشان است.وی با اشاره به جایگاه دانشگاه کاشان در رتبه بندی های مختلف، تصریح کرد: دانشگاه کاشان در رتبه بندی جهانی تایمز رتبه ۱۳ 
کشور و در بین دانشگاه های جامع کشور رتبه چهارم و در تایمز جوان نیز در بین دانشگاه های جامع رتبه نخست و در تایمز آسیایی رتبه دوم را در بین دانشگاه های 
جامع کشور دارد.به گزارش ایسنا، معاون پژوهشی و ارتباطات علمی دانشگاه کاشان، تاکید کرد: دانشگاه کاشان در نظام رتبه بندی شانگهای در رشته مهندسی 
مکانیک رتبه ۱۴ کشوری و رتبه هفتم در بین دانشگاه های جامع و در مهندسی شیمی نیز رتبه ششم کشور و چهارم را در بین دانشگاه های جامع دارد.وی  افزود: 
نام ۲۸ پژوهشگر دانشگاه کاشان در جمع دانشمندان دو درصد برتر و هشت عضو هیات علمی این واحد دانشگاهی در جمع دانشمندان یک درصد برتر از دیگر 

افتخاراتی است که به نام دانشگاه کاشان در سطح بین المللی رقم خورده است.

خبر روز اجرای 200 برنامه علمی و پژوهشی در دانشگاه کاشان

عکس خبر

خدمت جهادی 
دندانپزشکی در بخش 

مرکزی جرقویه
مســئول کمیته امداد حضرت امام 
خمینی )ره( بخــش مرکزی گفت: 
گروه جهادی حیدر کرار متشــکل از 
۱۴ دندانپزشک و دســتیار به مدت 
۲ روز خدمات رایگان بــه ۲۰۰ نفر از 
افراد تحت پوشــش کمیته امداد و 

نیازمندان ارائه کردند.

وام تسهیلات مسکن روستایی افزایش یافت
مدیر کل بنیادمسکن انقلاب اسلامی در ســفر به آران و بیدگل گفت: این وام با بهره 5 درصد در 
آینده ای نزدیک به استان و روستا های شهرســتان ها ابلاغ می شود.اسماعیلی افزود: همچنین 
برای اجرای طرح ها ساخت مسکن در کشور، ظرفیت ساخت از ۲۰۰ هزار مسکن روستایی به ۳5۰ 
هزار واحد مسکن روستایی افزایش یافت.وی در بررسی مشــکلات روستا های بخش کویرات 
و مرکزی اران و بیدگل گفت: این مشکلات در هر روســتا بررسی، تحلیل و مباحث حل و اجرایی 
شدن اجرا می شــود.فرماندار آران و بیدگل هم گفت: مهم ترین مشــکل حال حاضر روستا های 
آران و بیدگل بازنگری در طرح های هادی روستایی اســت که باید برطرف شود.علی اکبر رضایی 
افزود: برخی از طرح های عمرانی در روستا ها به همت دهیاری های شروع شده، ولی موانعی در 
راه پیشرفت آن است که نیاز به مساعدت دارد.وی، طرح افزایش وام مسکن روستایی و افزایش 
ظرفیت ساخت مسکن درروستا ها را مهم ارزیابی کرد و گفت: با این تصمیم ماندگاری جمیعت 

د روستا ها بیشتر می شود.

 مردمی سازی طرح ملی کاشت درخت در کاشان در 
دستور کار قرار گیرد

فرماندار کاشان ضمن اشاره به لزوم بررسی کاشت درختان مثمر در کاشان گفت: مردمی سازی 
طرح ملی کاشت درخت در کاشان در دستور کار قرار گیرد.محمدشریف زارعی در مراسم اجرای 
طرح ملی کاشــت درخت در کاشان ضمن اشاره به سهمیه کاشــان در مشارکت این طرح، اظهار 
داشت: لازم اســت از زمان موجود حداکثر استفاده و بهره را داشته باشــیم و سهم دستگاه های 
مختلف را از این آلودگی و تولید ریزگردها مشــخص و هشــدارهای لازم صادر شود.وی با بیان 
اینکه بخشــی از آلودگی موجود به دلیل کم آبی و بخش دیگر مداخلات انســانی است، افزود: 
باید مداخلات انسانی در شــرایط فعلی برعکس باشد و کاشت درخت یکی از بهترین طرح هایی 
است که می تواند بخشی از خسارات گذشــته را جبران کند.فرماندار کاشان ضمن اشاره به لزوم 
اختصاص منابع قابل توجه برای اجرای این طرح، ابراز داشــت: در صورتــی که طرح به صورت 
مردمی اجرا شــود و دولت نیز در اجرای این طرح مشارکت داشته باشــد، طرح کاشت درخت 

محقق می شود و کار بزرگی است.
وی ضمن اشاره به کار کارشناسی در کاشــان ویژه درختان مثمر گفت: کاشت درخت پسته، گل 
محمدی و سایر درختان امتحان خود را در شهرستان کاشــان با موفقیت گذرانده و برای این آب 
و هوا مناسب است و لازم است کاشت دیگر درختان در کاشان نیز مورد بررسی قرار بگیرد.زارعی 
ضمن اشاره به تعهد کاشت ۲۳۰ هزار نهال درخت توسط کاشان تصریح کرد: محیط زیست در یک 
روز و یک سال به این شرایط دچار نشده و سالیان سال دچار غفلت شده و امروز لازم است همه 

در کنار هم در راستای احیای محیط زیست قدم برداریم.

برداشت طلای سرخ از زمین های آران و بیدگل تا پایان آذر 
رییس اداره تولیدات گیاهی و دامی جهاد کشاورزی شهرستان آران و بیدگل گفت: این شهرستان 
۳5 هکتار مزرعه کشــت زعفران دارد که بیش از ۶۰ درصد آن در بخش کویرات اســت.احمد باغ 
شیخی افزود: پیش بینی می شود امســال 5۰ کیلوگرم زعفران خشک از مزراع برداشت و راهی 
بازار مصرف شود.وی با اشــاره به ویژگی های مناســب آب و هوایی و خاک سبک منطقه آران و 
بیدگل برای کشــت زعفران گفت: زعفران به دلیل نیاز آبی کم می تواند جایگزین مناســبی برای 
کشــت محصولات آب بر مانند صیفی جات در منطقه شود.باغ شیخی  با اشاره  به سود آور بودن 
زعفران  گفت: از همان سال دوم کشــت می توان زعفران برداشت و در سال های  بعد  می توان از 

پیاز زعفران برای توسعه کشت و یا فروش استفاده کرد.

اخبار

 نمایشگاه آثار مکتوب 
 اردستان در نگارخانه 

ارشاد افتتاح شد
سرپرســت اداره فرهنگ و ارشــاد اسلامی 
اردستان گفت: نمایشگاه آثار مکتوب ۱۰ساله 
شهرســتان در حوزه های اردستان شناسی، 
قرآنی، مذهبی، ادبی،تربیتی و نمایشــگاه 
صنایع هنری، کتاب قرآن ، کودک و نو جوان 
همراه با رونمایی کتاب شعرخوانی شاعران 
آیینی شهرســتان در نگارخانه اداره فرهنگ 
و ارشاد اسلامی برپاشــده و بازدید صبح و 
عصر برای عموم فرهنگ دوستان آزاد است.

رضوان امامدادی افزود: اردســتان یکی از 
شهرســتان هایی است که ســابقه فرهنگی 
بالایــی دارد وضروری اســت کــه در هفته 
فرهنگی شهرســتان برنامه های گوناگونی 
مانند برگــزاری نمایشــگاه توانمندی های 
شهرستان و ارائه محصولات فرهنگی، صنایع 
دستی، عکس، محصولات غذایی و غذاهای 
محلی، قدردانی از چهره های پیسکســوت 
فرهنگی و خادمان مکتــوب منطقه و آیین 
ســالگرد شــهادت آیت ا... مدرس وشهید 
محســن فخری زاده مهابادی برگزار شــود 
که در طــول ایام ایــن هفتــه برنامه های 
متنوعی اجرا شــده این نمایشگاه گوشه ای 
 از فعالیت های فرهنگی منطقه را به نمایش

 گذاشته است.
وی با تاکید بر برجسته کردن چهره های ملی 
و فرهنگی اردستان در جهت شناساندن بهتر 
ظرفیت های این شهرســتان به سایر نقاط 
کشور افزود: اردســتان برخودار از شخصیت 
های علمــی، فرهنگی، سیاســی، مذهبی 
و اجتماعــی مشــهور و اثرگــذار در داخل و 
خارج کشور است که نشــان از فرهنگ پربار 
شهرستان دارد.سرپرســت اداره فرهنگ و 
ارشاد اسلامی اردســتان اضافه کرد: یکی از 
وظیفه های نهادهای فرهنگی و مردم انتقال 
گویش هــا، آداب و آیین های پیشــین به 
نسل جدید است زیرا هویت و شناسنامه هر 
منطقه بر پایه گویش و آیین مردمی تعریف 
می شود و زمینه های پاســداری از آن باید 

فراهم شود.

با مسئولان

استان
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در هشت ماه سال جاری؛

حدود یک میلیارد دلار کالا از گمرکات اصفهان صادر شد
مدیرکل گمرکات استان اصفهان از صادرات کالا به ارزش ۹۷۰ میلیون و ۳۲۷ هزار دلار از طریق گمرکات 
استان در هشت ماه سال جاری خبرداد.رسول کوهستانی پزوه با بیان اینکه یک میلیون و ۵۵۰ هزار تن 
کالا از طریق گمرکات استان اصفهان در هشت ماهه ابتدای سال جاری صادر شده است، اظهار داشت: 
ارزش صادراتی کالاها در این مدت ۹۷۰ میلیون و ۳۲۷ هزار دلار بوده است که البته در مقایسه با مدت 

مشابه سال گذشته، تغییر محسوسی نداشته است.
وی، اقلام صادراتی گمرکات استان اصفهان را ۶۴۳ نوع کالا برشــمرد و خاطرنشان کرد: عمده ترین 
محصولات صادراتی از گمرکات استان اصفهان چدن آهن و فولاد و مصنوعات آن به ارزش ۵۰۳ میلیون 
دلار بوده که ۱۱ درصد رشد داشته است.به گفته مدیرکل گمرکات استان اصفهان، پس از فولاد و چدن، 
محصولات پتروشیمی با ۱۷۲ میلیون دلار و ۱۲ درصد رشد، فرش ماشینی و دستباف با ۵۹ میلیون دلار 
و ۲۷ درصد کاهش و محصولات لبنی ۵۵ میلیون دلار با ۳۲ درصد کاهش در رده های بعدی کالاهای 
صادراتی استان قرار دارند.کوهستانی پزوه با اشاره به اینکه کالاها از طریق گمرکات استان اصفهان به 
۸۷ کشور هدف صادر شده است، اضافه کرد: طی این مدت عراق به ارزش ۳۴۷ میلیون دلار با ۱۴ درصد 
کاهش، پاکستان ۲۲۴ میلیون دلار ۳۴ درصد افزایش، افغانستان ۸۳ میلیون دلار ۳۴ درصد رشد، 
ترکیه ۷۵ میلیون دلار ۲۹ درصد کاهش و امارات متحده عربی ۶۲ میلیون دلار ۳۴ درصد رشد مهمترین 

مقاصد صادراتی گمرکات استان اصفهان بودند.

مدیرعامل اتحادیه سراسری مرغداران گوشتی ایران:

علت افزایش قیمت گوشت مرغ مربوط به کمبود تولید نیست
مدیرعامل اتحادیه سراسری مرغداران گوشتی گفت: باتوجه به برنامه تولید، افزایش قیمت گوشت 
مرغ منطقی نیست؛زیرا میزان تولید کاهش نیافته است.رصد بازار در مناطق مرکزی رو به پایین شهر 
نشان می دهد این قیمت در ۱۳ آبان به ۸۳.۸۰۰ تومان رسید. این افزایش قیمت ادامه داشت و ۲۷ 
آبان هر کیلو گوشت گرم مرغ در بازار ۸۸.۸۰۰ تومان قیمت گذاری شد. علی ابراهیمی، مدیرعامل 
اتحادیه سراسری مرغداران گوشــتی ایران درباره چرایی این افزایش قیمت به مهر گفت: با توجه 
به برنامه تولید این افزایش قیمت را منطقی نمی دانیم زیرا میزان تولید کاهش نیافته اســت.وی 
با تاکید بر اینکه صعودی شدن نرخ گوشــت مرغ به تولید بر نمی گردد، افزود: اتحادیه سراسری 
مرغداران گوشتی ایران مســئول تامین مرغ زنده بوده و در ادامه اینکه پس از ذبح چه اتفاقی رخ 
می دهد با این اتحادیه نیست.مدیرعامل اتحادیه سراسری مرغداران گوشتی ایران ادامه داد: آمار 
جوجه ریزی در کشور از خرداد ماه تا کنون بین ۱۲۸ تا ۱۳۲ میلیون قطعه بوده ؛ بنابراین تنش در تولید 
به وجود نیامده است.ابراهیمی با بیان اینکه مشکلی هم در حوزه بیماری طیور نداشتیم، اظهار کرد: 

اگر معدوم سازی رخ داده محدود بوده و فراگیر نبوده که در بازار تاثیر منفی داشته باشد.

یارانه کودک؛ سهم 20 هزار خانواده اصفهانی
۲۰ هزار خانوار در استان اصفهان یارانه ویژه کودکان را دریافت می کنند.مدیر اجتماعی اداره کل تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان گفت: در راستای طرح امنیت غذایی و بهبود تعذیه کودکان، یارانه 
ویژه کودکان به ۲۰ هزار خانوار دارای نوزاد و کودک کمتر از ۵ ســال دهک های یک تا هفت که از نظر 
وزارت بهداشت نیازمند کمک غذایی تشخیص داده شــده اند، در استان تعلق گرفته است.مهدی 
کریمی افزود: براساس این طرح به ازای کودکان و نوزادان شناسایی شده به دهک یک تا پنج یک 
میلیون تومان و دهک شــش و هفت ۶۰۰ هزار تومان یارانه تعلق می گیرد.وی با بیان اینکه به همه 
مشمولان این طرح پیامک ارسال و یارانه مورد نظر هم به کارت یارانه سرپرست خانوار ماهیانه واریز 
می شود، گفت: در هر دوره واریزی نیز این فرزندان با همکاری کارشناسان مراکز بهداشت ارزیابی 

می شوند و شرط استمرار در اعطای این یارانه ارتقای رشد کودکان و نوزادان است.

قاچاق چمدانی، زعفران اصفهان را زمین زد

روی زرد طلای سرخ

کاشــت زعفــران در اصفهان ســابقه  ای ۸۰۰ ســاله دارد بــه نوعی که 
زعفران مرغوب اســتان همواره شهرت جهانی داشــته اما اکنون طلای 
ســرخ اصفهان در مواجهه با مشــکلات مختلف، روی زرد کرده است.

زعفــران، یکی از محصولات کشــاورزی اســت که ضمــن درآمدزایی 
بالا برای کشــاورزان با شــرایط کم آبی ســازگار اســت، بنابراین گزینه 
 کشــت مناســبی برای شــرایط کــم  آب و خشــک اســتان اصفهان 
محسوب می  شــود. همین مسئله باعث شــده تا در اصفهان به کاشت 
این محصول ارزشــمند روی بیاورند.فعالان بخش کشاورزی معتقدند 
که زعفران می تواند با ارزش افزوده بالایی کــه دارد راهکاری برای رفع 
مشکلات خشکسالی و کشــاورزی اصفهان باشد؛ زعفران نسبت به کم 
آبی مقاوم تر از بســیاری از محصولات کشــاورزی است و همین باعث 
شده که بسیاری از کشاورزان این محصول را به جای محصولات آب بر 
 انتخاب کنند.این محصول صادراتی مهم که لقب طلای سرخ ایران را دارد

 اکثرا در خراسان کشت می شود اما به گفته کارشناسان زعفران اصفهان 
بســیار با ارزش  تر و با کیفیت تر از خراسان اســت.اما در عین حال اگر 
بخواهیم در اصفهان سطح زیر کشت مناسبی برای زعفران داشته باشیم 
باید زمینه و زیرساخت های صادراتی مناســبی را هم با حذف موانع و 

سرمایه گذاری مناسب برای کشت این محصول ارزشمند ایجاد کنیم.

زعفران اصفهان در رقابت با خراسان

مدیر باغبانی سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان، با اشاره به اینکه 
شهرستان  های اصفهان، کاشان، نطنز، نجف  آباد، تیران و کرون، شاهین  
شــهر، نایین، اردســتان و میمه از مهم  ترین تولیدکنندگان زعفران در 
استان به شمار می  آیند، اظهار کرد: در میان آن  ها زعفران کاشان و نطنز 
از مرغوبیت زیادی برخوردار است و قابل رقابت با زعفران خراسان است. 
اکنون نیز مازاد زعفران تولید اصفهان به خراســان صادر می  شود و در 
چند سال گذشته کشاورزانی که به ویژه منابع آبی محدود دارند از کشت  
های جایگزین و کم آب بر مانند زعفران، گل محمدی، زرشک و پسته 

استقبال خوبی کرده  اند.
احمدرضا رییس زاده، روند پرداخت تسهیلات دولتی در طی چند سال 
اخیر برای توسعه کشت گیاهان دارویی را مطلوب دانست و تصریح کرد: 
اینکه دولت تســهیلات کم بهره را برای تولید گیاهان دارویی در اختیار 
کشاورزان بگذارد می تواند نویدی باشد برای توسعه بیشتر کشت این 
گیاهان و به خصوص زعفران که دارای ارزش افزوده بالایی است.وی 
افزود: البته آموزش و برنامه  های ترویجی بســیاری در زمینه کشــت 
گیاهان دارویی و محصولات کم آب بر نیز خود می تواند مشوقی برای 
تغییر الگوی کشت باشد.برای صادرات بهتر زعفران نیازمند اصلاح چرخه 
صادراتی و موانع قانونی هستیم این در حالیست که با افزایش قیمت 
دلار، کشاورز ضرر می کند چرا که واسطه ها زعفران را به ریال از کشاورز 
می خرند و به دلار می فروشند.رییس زاده با اشاره به نبود آمار صادرات 

زعفران استان گفت: زعفران به طور عمده از دیگر استان  ها صادر می  شود 
و باید برای قطع دست دلالان از این بازار اقدامات جدی صورت گیرد.وی 
ادامه داد: برای صادرات بهتر زعفــران نیازمند اصلاح چرخه صادراتی و 
موانع قانونی هستیم این در حالیست که با افزایش قیمت دلار، کشاورز 
ضرر می کند چرا که واســطه ها زعفران را به ریال از کشاورز می خرند و 

به دلار می فروشند.
وی افزود: با تمــام اینها گیاه زعفــران نیاز کمی  به آب دارد و نســبت 
به هزینه  هایی که برای کاشــت و برداشــت آن انجام می  شود ارزش 
اقتصادی زیادی دارد. بنابراین سازگاری شــرایط رشد گیاه زعفران با 
شرایط کم  آبی استان باعث شده است کشاورزانی که قادر به تقبل هزینه  
های کشت این محصول هستند، استقبال خوبی از این محصول کنند 
و در کل کشت آن در اصفهان نســبت به سال  های گذشته توسعه قابل 
قبولی داشته است.در این زمینه یک کارشناس کشاورزی نیز با اظهار 
تاسف از اینکه نسبت به کشت این محصول ارزآور آن طور که باید و شاید 
همت نکرده ایم، به بازار گفت: در کنار این موضوع در زمینه بسته بندی 
محصول نیز دقت لازم را نداریم و کشــورهای رقیب تلاش می کنند که 

بازار زعفران ما را بگیرند.

بسته بندی؛ حلقه مفقوده زعفران

این کارشناس ادامه داد: در زمینه این محصول ارزآور، به خوبی سرمایه 
گذاری نکرده ایم، این در حالی است که بخشی از کیفیت محصول به 
نوع آب و هوا و حاصلخیزی خاک بر می گردد و این شرایط در کشورمان 
فراهم است اما کیفیت ضعیف بسته بندی این محصول در مقایسه با 
دنیا باعث شده که رقبا از ما جلو بزنند.متولیان تاکید کرد: باید با جذب 
سرمایه گذاران، زیرساخت های فرآوری و بسته بندی مناسب هم ایجاد 
شود. با توجه به اینکه مدت هاست بحران آب، گرم شدن هوا و تغییرات 
اقلیمی بر سایر مناطق کشور حاکم شده و به چالشی اساسی برای مردم 
به  خصوص فعالان بخش کشــاورزی تبدیل شده است. از این رو این 
بخش همواره درصدد یافتن راهکارهایی برای غلبه بر این مشکلات بوده  
اند.یکی از این راه حل ها روی آوردن به کشت محصولاتی جایگزین چون 

زعفران است که نسبت به کم  آبی مقاوم  تر هستند.

هم اکنون استان اصفهان سهم پنج درصدی از تولید زعفران را در کشور 
به خود اختصاص داده اســت و با این میزان از تولیــد فعلا صادرات 
مستقیم از اصفهان به کشــورهای خارجی وجود ندارد؛ اما با توجه به 
موقعیت جغرافیایی اصفهان می توان امیدوار بود که با توسعه بیشتر 
کشــت این گیاه در اصفهان صادرات نیز در این زمینه در این استان به 
شکل مستقیم انجام شود.با این وجود بســیاری از مسئولان بر این 
باورند که در شــرایط فعلی موانع و مشکلات ســد راه صادرات، علاوه 
بر کمرنگ کردن ســرخی زعفران، منجر به تجارت چمدانی و قاچاق 
محصول به بازارهای هدف هم می شود و با اســتمرار این روند آینده 
تولید طلای ســرخ در معرض خطر قرار می گیرد و به نام و کام دیگر 

کشورها به فروش می رسد.

به  منظور آشــنایی فعالان اقتصادی با فرصت های 
بازار سرمایه و روش های نوین تامین مالی، دو مرکز 
مشاوره مالی و سرمایه ای در اتاق بازرگانی اصفهان 
با حضور مدیرعامل و معاون بورس ایران گشــایش 
یافت. رییس اتاق بازرگانی اصفهان در این مراســم 
گفت: دفتر توســعه خدمات بازار سرمایه بر اساس 
مصوبه شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی 
راه اندازی شــد. ازآنجاکه یکی از دلایل استقبال کم 
فعالان اقتصادی اصفهان از بازارهای سرمایه به خاطر 

آگاهی کم مدیران بنگاه های اقتصادی است به این 
نتیجه رســیدیم که باید آگاهی را در زمینه بازارهای 
بورس افزایش دهیم. برای این منظــور نیاز بود که 
یک تشکل و سازمان اقتصادی متولی این امر شود 
و در همین راســتا راه اندازی دفتر توســعه خدمات 
بازار سرمایه به عهده اتاق بازرگانی اصفهان گذاشته 
شد. هدف از این اقدام برگزاری دوره ها، نشست ها، 
همایش ها و کارگاه های آموزشــی اســت تا از این 
طریق فعالان اقتصادی اصفهان با روش های نوین 
تامین مالی آشــنا شــوند و برخی باورهای غلط و 
بی اعتمادی ها نسبت به بازار ســرمایه و بورس را از 
بین ببرد.امیر کشانی، گفت: تامین مالی شرکت ها 
یکی از مسائل مهم در مسیر توسعه اقتصادی کشور 

است و تامین مالی از بازار سرمایه نیز اهمیت ویژه ای 
دارد چرا که برخی محدودیت ها و مشکلات بانک ها را 
ندارد. شرط ماندگاری شرکت های ایرانی و انتقال آنها 
به نسل های آینده، ورود به بورس و فرابورس است 
و اینکه بتوانند از امکانات و فرصت های بازار سرمایه 
نهایت استفاده را ببرند.مدیرعامل فرابورس ایران نیز 
گفت: این دفتر باید رســالت خود را بر این مبنا قرار 
دهد که واسطه ای باشد بین مشاوران سرمایه گذاری، 
مشاوران تامین سرمایه و سبدگردان ها با صنایع که 
در واقع این موضوع حلقه مفقوده اقتصاد ما است. 
باوجوداینکه در زمینه سرمایه گذاری کارهای زیادی 
شــده؛ ولی نهادهای صنعتی با این فرصت ها آشنا 

نیستند و مشکلات زیادی دارند.

 با حضور مدیرعامل فرابورس ایران انجام شد؛

 افتتاح دفتر توسعه خدمات بازار سرمایه و مرکز توسعه سرمایه گذاری

خبر روز

فروش لوازم جانبی؛ سودآورتر از گوشی موبایل
تقاضا برای خرید آداپتور و لوازم جانبی موبایل در خیابان فردوسی بیشتر از خود موبایل است. آداپتورها 
در خیابان فردوسی باتوجه به مدل موبایل قیمت گذاری می شوند، به عبارتی هرچه قیمت اسمارت 
فون بالاتر باشد، خریدار باید مبلغ بیشتری پرداخت کند. براساس گفت وگو با شماری از فعالان در این 
خیابان فروش لوازم جانبی از خود موبایل سود بیشــتری به همراه دارد.خیابانی خلوت، عبور تعداد 
محدودی خودرو و پارکینگی تعطیل در خیابان فردوســی تعجب رهگذران را به خود جلب می کند. 
ترافیک در این خیابان به ساعات اولیه روز و پایان ساعت کاری ادارات اختصاص یافته و مانند سابق 
عصر یا شب هنگام ترافیکی در این خیابان شکل نمی گیرد. با این حساب در خیابان فردوسی فارغ از 
تابلوهای »پارک در ساعات مشخصی ممنوع« به راحتی جای پارک برای خودرو شما پیدا می شود.

نمایندگی های مختلف موبایل مانند ســابق در این خیابان فعالیت می کنند و از انواع اسمارت فون 
اقتصادی و پرچم دار گرفته تا مدل  مختلف ساعت های هوشــمند در میز لایو نمایندگی ها به چشم 
می خورد. روی میز لایو بیشتر فروشگاه ها مدل  مختلف اسمارت فون های  سامسونگ، شیائومی و 
آنر وجود دارد ولی آیفون های نسل ۱۳ فقط روی میز یکی دو فروشگاه در این خیابان قرار گرفته اند. 
درخیابان فردوسی هرچه متراژ فروشگاه بزرگ تر باشد، میز لایو مجلل تری در آن خودنمایی می کند. 
دراطراف هر میز لایو جمعیت زیادی حضور دارند، جمعیتی که با دقت اسمارت فون ها را در دست گرفته 
و کیفیت نمایشگر و دوربین را بررســی می کنند. ولی مراجعه کنندگان هنگام خروج از فروشگاه به 
ندرت با دست پر خارج می شوند و اغلب دست خالی به طرف فروشگاه دیگری برای اطلاع از قیمت ها 
می روند. گویی حاضران  فقط برای تماشای میز لایو و مقایسه قیمت ها با فروشگاه های اینترنتی به 
بازار آمده اند. چرا این مدل موبایل در فروشگاه های اینترنتی با قیمت کمتری به فروش می رسد؟ این 
سوال بسیاری از مراجعه کنندگان است که فروشندگان در پاسخ خدمات پس از فروش بیشتر و ارائه 
فاکتور معتبر را دلیل این اختلاف قیمت عنوان می کنند.باوجود تلاش های مکرر، مسئولان حاضر به 
گفت وگو در خصوص وضعیت بازار موبایل اصفهان نشده اند و مشاهدات میدانی نشان می دهد تقاضا 
برای موبایل های میان رده به ویژه برندهای سامسونگ و شیائومی بالاست ولی بالارده ها و پرچم داران 
کم تقاضاتر هستند. در این میان برخی از مراجعه کنندگان به خیابان فردوسی از خرید خود رضایت 

دارند، شماری دیگر قیمت ها در این خیابان را بالا می دانند و خرید اینترنتی را ترجیح می دهند. 

لوازم جانبی های پرسود
تقاضا برای خرید آداپتور و لوازم جانبی موبایل در این خیابان بیشــتر از خود موبایل است. سازندگان 
موبایل ابتدا هدفون را از جعبه اسمارت  فون های خود حذف کردند و سپس نوبت حذف سایر لوازم یدکی 
مانند آداپتور شد. بررسی های میدانی نشان می دهد آداپتورها در خیابان فردوسی باتوجه به مدل موبایل 
قیمت گذاری می شوند، به عبارتی هرچه قیمت اسمارت فون بالاتر باشد، خریدار باید مبلغ بیشتری در ازای 
خرید آداپتور موبایل خود پرداخت کند؛ برای  نمونه قیمت آداپتور یک اسمارت فون اقتصادی سامسونگ 
مانند مدل A۱۴ در خیابان فردوسی حوالی ۵۹۰ هزار تومان اســت ولی خرید آداپتور برای یک موبایل 
میان رده سامسونگ مانند A۵۴ در همین خیابان به حدود ۷۵۰ هزار تومان می رسد. از آنجایی که ظرفیت 
باتری موبایل ها یکسان نیست نمی توان از شارژر اســمارت فون های دیگر استفاده کرد. با این اوصاف 
خرید آداپتور باتوجه به ولتاژ و مدل موبایل چند صد هزارتومانی آب می خورد. ناگفته نماند فروشگاه داران 
در این خیابان تخفیف های زیادی بر روی آداپتورها ارائه می دهد و براساس گفت وگو با شماری از فعالان 
در این خیابان فروش لوازم جانبی از خود موبایل سود بیشتری به همراه دارد. شرایط به سمتی پیش 

رفته که تعداد فروشگاه های فروش لوازم جانبی، از خود موبایل فروشی ها در حال پیشی گرفتن است.
» انواع گلس فقط ۳۰ هزار تومان«مدت هاست فاتحه چنین قیمت هایی نه تنها در خیابان فردوسی 
بلکه در سراسر موبایل فروشی های شهر خوانده شده است. این روزها باید با تبلیغاتی از قبیل انواع 
محافظ صفحه نمایش ۱۰۰ هزار تومان و گارد از ۲۰۰ هزار تومان مواجه شد. بررسی های میدانی نشان 
می دهد محافظ صفحه نمایش موبایل های اقتصادی و میان رده در خیابان فردوسی بین ۱۰۰ تا ۲۰۰ 

هزار تومان و محافظ لنز دوربین ۸۰ تا ۲۱۰ هزار قیمت دارند. 

اخبار

کافه اقتصاد

 بیست و چهارمین نمایشگاه دستاوردهای پژوهش و فناوری استان اصفهان، از تاریخ ۱۳ الی ۱۵ آذرماه سال جاری در برج فناوری شهرک علمی و تحقیقاتی 
اصفهان برگزار می شود.بیست و چهارمین نمایشگاه دستاوردهای پژوهش و فناوری استان اصفهان هم زمان با هفته پژوهش و با هدف تقویت ارتباط میان 
دستگاه های دولتی، فعالان بخش خصوصی، دانشگاه ها، مراکز علمی و پژوهشی استان از تاریخ ۱۳ الی ۱۵ آذرماه سال جاری از ساعت  ۹:۰۰ تا ۱۵:۳۰ در برج 
فناوری شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان برگزار می شود.  این نمایشگاه تلاش می کند از طریق معرفی و ارائه جدیدترین دستاوردهای پژوهشی، فناورانه و 
دانش بنیان تولید شده در استان به دستگاه های اجرایی و بخش خصوصی، مسیر ترویج فناوری را تسهیل کند و فرآیند اجرای پروژه های توسعه ای تاثیرگذار 
در بخش های مختلف را دقت بخشد.  شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان در سال ۱۴۰۱ نیز به عنوان متولی برگزاری این نمایشگاه استانی، میزبان دستگاه های 
اجرایی استان، شرکت کنندگان و بازدیدکنندگان بیست و سومین دوره نمایشگاه دستاوردهای پژوهش و فناوری اصفهان بوده است. مسئولان ارشد استانی، 
مدیران صنایع بزرگ، دستگاه های اجرایی، شرکت های دانش بنیان و فناور، اعضای هیئت علمی و دانشــجویان دانشگاه های استان از بازدیدکنندگان مهم 

این نمایشگاه هستند.

برگزاری نمایشگاه دستاوردهای پژوهش و فناوری استان اصفهان

رب گیری انار در 
ساوه

پاییز برای ســاوجی ها فصل 
کار و تلاش است چرا که همه 
جای شهر صحبت از انار و تولید 
فرآورده های آن نظیر رب انار 
اســت. همزمان با آغاز فصل 
انار چینی پس از جداســازی 
انارهای ریزی که بازارپســند 
نیســت، رب گیری از یاقوت 

سرخ نیز انجام می شود.

عکس خبر

 رییس کل بانک مرکزی:

هیچ کمبودی در درهم 
نداریم

رییس کل بانک مرکزی بــا بیان اینکه هیچ 
کمبودی در درهم نداریم، گفت: سیاســت 
جایگزینــی ارزهــای محلی بــا دلار و یورو 
را دنبــال مــی کنیم.محمدرضــا فرزین با 
تاکید بر اینکه مرکز مبادلــه مرجع ما برای 
سیاســت گذاری ارز بــوده اســت، افزود: 
به زودی آثــار فعالیت هــای ایــن مرکز را 
مشاهده خواهیم کرد و در حال حاضر هیچ 
کمبــودی در درهم نداریم؛ آن قــدر در مرکز 
درهم عرضه می کنیم که کســی نمی خرد و 
آخر روز درهم اضافه هــم می آید.وی گفت: 
ســعی می کنیم علامت رو به جلو بدهیم و 
نمی خواهیم علامــت رو به عقــب بدهیم؛ 
می خواهیم بازرگانان قابلیت پیش بینی در 
بازار را داشته باشند.رییس کل بانک مرکزی 
با اشــاره به تصویب صندوق تثبیت ارزی در 
بانک مرکــزی گفت: صندوق توســعه ملی 
قبل از این صندوق ذخیره ارزی بود، اما برای 
اینکه مابه التفاوت درآمد دولت از نفت را به 
بخش خصوصی بدهیم، صندوق توســعه را 
تشکیل دادیم، صندوق تثبیت ارزی هم برای 
پوشش ریسک و خطر نوسانات نرخ ارز در 
آینده راه می افتد.فرزین از برنامه این بانک 
برای جایگزینی ارزهای محلی به جای دلار 
و یورو خبر داد و تصریــح کرد: البته ارزهای 
محلی نوســانات بیشــتری دارند به دنبال 
مکانیزم های جدیدی هستیم که از ارزهای 
محلی آنها اســتفاده کنیم تا دلار و یورو را در 
معاملات خرد خودمان حذف کنیم، در عراق 
و ترکیه می خواهیم این کار را انجام دهیم و 
با سوریه هم به تازگی مذاکراتی داشتیم.وی 
گفت: تلاش مان این است که ارز مرکز مبادله 
نرخ مرجع شــود و تابلوهای مرکــز به بازار 
علامت دهی کند، باید در ایران بازار رگولیتر در 
بخش طلا و ارز داشته باشیم، بازار طلا بسیار 
بازار بزرگی است و نمی توانیم فقط روی ارز 
تمرکز کنیم و طلا را فراموش کنیم، به همین 
دلیل باید برای طلا هم مقرراتی وضع کنیم و 

از ظرفیت آن در مرکز مبادله استفاده کنیم.

عکس: ایسنا
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 کارشناس حوزه فناوری های نوین:

»متاورس«یعنیبهاصفهاننیامدهباشیامااصفهانرادیدهای
کارشــناس حوزه فناوری هــای نوین گفــت: متــاورس یعنی خلق 
جهانی که هیچ پیشــینه ای ندارد، خلق جهانی بدون استفاده از منابع 
فیزیکی، یعنی به اصفهان نیامده باشی اما اصفهان را دیده ای.حسین 
شیخ الاســامی در ســمینار هنرهای رایانه ای در میراث فرهنگی پنل 
اقتصاد میــراث فرهنگی در جهــان متاورس اظهار داشــت: حقیقت 
این اســت که متاورس که به نظر جوان پســند می آید برای بخشی از 
فعالان حوزه نوآوری، اهمیت اســتراتژیک و خیلــی حیاتی دارد.وی 
با بیان اینکه که چرا ما باید فارغ از ســن و ســطح آگهی از فناوریهای 
جدید و عاقه به فناوری نو فضای متاورس را تهدید و فرصت بدانیم، 
اظهار داشت: آنچه که ما از متاورس می دانیم فضایی خیالی است که 
بین بشر با ابزارهای مختلف در دسترس اســت و دنیایی با امکانات 
دیگر است که شما می توانید زندگی موازی را با آن شروع کنید.شیخ 
الاسامی با اشــاره به اینکه ایده متاورس بیش از دو دهه است که در 
سینما روی آن فکر شده است،گفت: این رویه عمومی متاورس است 
که ما می بینیم اما رویه دیگری هم دارد که نیم دیگر ماجراســت که 
خیلی به آن فکر نشده است. این ایده در تعیین راهبردهای اقتصادی 
جهان مورد بررســی قرار گرفته و خود را در ایده متاورس نشان داده 

ناشی از محدودیت منابع در جهان است.
وی افزود: ما می دانیم که ثروت در جهان میل به انباشت دارد و از سوی 
دیگر منابع فیزیکی در جهان محدود است و ما در دوره ای از تاریخ سیر 
می کنیم که این منابع پیش از پیش رو به اتمام است و ما هرچقدر که 
جلوتر می رویم درصد فقر و برخورداری عمومی ساکنین جهان بالاتر 
می رود و وضع عمومی جهان بهتر می شود؛ اما شکاف بین ثروتمندان 
و نیازمندان بیشتر نشده و فقر مطلق در حال امحاست؛ اما به این معنا 

نیست که فاصله بین آنها هم به همین نسبت کم شده باشد.

متاورس خلق جهانی بدون استفاده از منابع فیزیکی
شیخ الاسامی افزود: ایده متاورس، ایده خلق جهانی است که بدون 
استفاده از منابع فیزیکی یا حداقل اســتفاده از منابع فیزیکی بتوان 
ثروت را انباشت کرد  که نمونه همه اینها را در NFT دیده ایم . متاورس 
برای خلق ثروت ایجاد نشده است برای انباشت ثروت درست شده و 
وقتی که ثروتی انباشت شــود این ثروت طولانی مدت خواهد ماند تا 

به ظرفیت نهایی خود برسد.
کارشناس حوزه فناوری های نوین گفت: نوعی مطالعات درست شده 
اســت که وقتی جهان جدیدی به اســم متاورس درست شده است 
چه تغییری در ســبک زندگی ایجاد شــده و آنچه که ما علوم انسانی 

می نامیدیــم بعد از اینکه هر انســانی دارای زندگی دوگانه می شــود 
چه تغییری خواهند کرد.وی با اشــاره به موضــوع متاورس و میراث 
فرهنگی، گفت: مــا می دانیم کــه میراث فرهنگی آن چیزی اســت 
که از گذشــته به ما رســیده و اهمیت زیادی در هویت مــا دارد، حالا 
جهانی خلق شده که این جهان هیچ پیشینه ای ندارد، چطور می توان 
چهارچوب مفهومی برآمده از میراث فرهنگی دیجیتال را وارد فضایی 
که در حال حاضر ساخته شده، کرد.شیخ الاسامی افزود: متاسفانه در 
آینده نسل جدید ایرانی منتقل می شود که ایرانی ها نقشی در تکمیل 
آن نداشــته اند، و به زودی شاهد روزی می شــویم که هارون الرشید 
بیشتر از کوروش و داریوش شناخته شــده و نمادی از مردان بزرگ 

می شود.

فناوری نو نه مد است نه بی ربط به میراث فرهنگی
شیخ الاســامی گفت: خیلی از کشــورها شــروع به باز تولید میراث 
فرهنگــی کرده تا میــراث خود را حفظ کنند، شــاید خیلــی زود این 
اتفاق بیفتد که آدم ها به اصفهان نیامده باشــند، اما اصفهان را دیده 
باشــند چون خیلی زود توســط متاورس تمام این میراث فرهنگی 

 ساخته شــود و همه می دانیم که شــرکت اپل در حال ساخت عینک
 متاورس است.

وی افزود: امارات جزو ۱۰ کشور اول در ساخت محتوا توسط متاورس 
اســت و کســانی این محتوا را تولید می کنند که ایرانی نیستند و این 
باعث می شود ما از لحاظ اقتصادی تضعیف شویم، دومین جایی که 
باعث تضعیف ما می شود این است که حوزه راهبردی میراث فرهنگی 
به حوزه کار خیر تبدیل می شود و ما وقتی نمی فهمیم در حوزه میراث 
چقدر دنیا تغییر کرده اســت به حاشــیه تبدیل شــده و تغییر هویت 
می دهیم. یک جایی باید این چرخه شکسته شــود و باید فکر کنیم 
چگونه می شود و چه باید کرد که چرخه را شکست. شما نمی توانید به 
سیاست مدار و سرمایه گذار بگویید جور دیگری فکر کن، اما به صاحب 
ایده می توان گفت جور دیگر فکر کن.کارشــناس حوزه فناوری های 
نوین تاکید کرد: ماجرای فناوری نه مد اســت و نه مــال جوانان و نه 
بی ربط به کار فعالان میراث فرهنگی، بلکه خیلی ساده می شود که به 
حوزه های میراث فرهنگی فکر کرد و تا کار مفیدی انجام شود و بدانیم 
که متاورس تهدید وحشــتناکی برای تمدن ایرانی است، اما فرصت 

درخشانی است اگر که بخواهیم تغییر را آغاز کنیم.

  گردشگری خلاق و مفهومی باید جایگزین گردشگری
 سنتی شود

پژوهشگر، اصفهان پژوه و کارشناس گردشگری گفت: مشکل صنعت توریسم در اصفهان این است که 
گردشگری هنوز با مدل سنتی انجام می شود اما وقت آن رسیده است که به سمت گردشگری خاق 
حرکت کنیم.فرهنگ، هنر و عبادت در شهری که به نصف جهان معروف است به طور یکپارچه و همنوا 
در هم تنیده شده، این شرایط به گردشــگران و مسافران مذهبی فرصتی منحصر به فرد برای تجربه 
عمق عبادت و ارتباط با خداوند می دهد پس چرا به سمت این جاذبه ها و مکان های مقدس نروند؟ در 
این ارتباط محمدرضا کشانی پژوهشگر، اصفهان پژوه و کارشناس گردشگری ، اظهار کرد: اصفهان به 
عنوان یک جهان شهر و یک موزه جهانی ظرفیت بالایی دارد و ما تا زمانی که به سمت گردشگری خاق 
نرویم موفق نخواهیم شد.وی افزود: در حقیقت مشکل گردشگری در اصفهان این است که گردشگری 
در اصفهان هنوز با مدل سنتی انجام می شود و ما الزاما باید به سمت گردشگری خاق حرکت کنیم.

کشانی بیان داشت: مدلی را به عنوان گردشگری مفهومی طراحی کرده ام که بسیار در جذب توریست 
موثر است به عنوان مثال برای تفســیر میدان نقش جهان باید تفکر طراحی و حکمت فلسفی آثار را 
بیان کرد.وی ادامه داد: راهنمای تور گردشــگری یا روایتگر باید به خوبی فلسفه آثار را بیان کند و به 
خوبی گردشگر را درگیر اثر کند تا با آن زندگی کند نه اینکه جلوه مذهبی و فیزیکی را تماشا کند و بگذرد؛ 
اینکه گردشگری وارد شهری مانند اصفهان شود؛ اما در شهر نماند یعنی گردشگری ما خاق نیست.

پژوهشگر، اصفهان پژوه و کارشناس گردشــگری با تاکید بر اینکه تاثیرگذاری یک اثر تاریخی روی 
گردشگر نیازمند یک روایتگر تواناست، ادامه داد: به عنوان مثال یک گردشگر در بازدید از تخت جمشید 
با یک روایتگر ناآگاه تماما سرستون های شکسته می بیند؛ اما با همراهی و تفسیر یک روایتگر توانمند 

و با تجربه فرهنگ و تمدن یک ملت را درک می کند.

معاون صنایع دستی مطرح کرد:

جهاد دانشگاهی مسئله محور به حوزه صنایع دستی ورود کند
معاون صنایع دستی و هنرهای سنتی وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی گفت: جهاد 
دانشگاهی هرجا مسئله محور وارد شده موضوع حل شده است، لذا در حوزه صنایع دستی نیز همین 
را خواستاریم.مریم جالی با اشاره به اینکه صنایع دستی در حوزه کیفیت بخشی و استانداردسازی 
در حوزه محصول نیاز به پیوند با دانش آکادمیک دارد، اظهار کرد: بخشی از فعالان ما در دایره استاد-

شاگردی و مجموعه ای از کنش گران نیز در این حوزه هستند پس جهاد دانشگاهی می تواند، نقش 
خود را ایفا کند.معاون صنایع دستی و هنرهای سنتی با اشــاره به برخی از موازی کاری ها، تصریح 
کرد: غالب حوزه ها در حوزه های صنایع دستی فعالیت می کنند و گاهی هم شاهدیم که ماحصل این 
فعالیت ها تحسین برانگیز هم نیست.جالی به شــبکه صنایع دستی در سراسر کشور اشاره کرد و 
گفت: ما می توانیم در این حوزه کمک رسان و کمک کار جهاد دانشگاهی باشیم.معاون صنایع دستی 
و هنرهای سنتی با اشــاره به اینکه ارتباطات، اختیارات و اعتبارات را می توانیم در یک پروژه واحد 
احصا کنیم و عملیاتی و نتیجه بخش جلو برویم، گفت: طی دو سال باقی مانده دولت سیزدهم باید 
با یک پروژه و به صورت مصداقی اقدام کنیم و در این زمینه کوشا باشیم تا نتیجه آن به طور ملموس 
برای مردم هویدا شود.وی تصریح کرد: حوزه محیط زیست، هنری و زیست بوم بخش هایی است 
که می توانند کاما به صنایع دستی مرتبط باشند.جالی خاطرنشان کرد: عناوین درسی صنایع دستی 
قدیمی است و جدای از آن در برخی از رشته های جدید جایی برای صنایع دستی در نظر گرفته نشده 
است که این مسئله برای ما اهمیت دارد.معاون صنایع دستی و هنرهای سنتی با اشاره به اینکه نگران 
ساختارهای جدید و در حال تولید هســتیم، گفت: به چرخ اجرا، مدام در حال سرب زدن هستیم، 
باید عملیاتی اقدام کنیم و به جای ساختارهای جدید از ظرفیت های موجود بیشتر استفاده کنیم.

وی تاکید کرد: باید  مسئله محور جلو برویم و جهاد دانشگاهی هرجا مسئله محور وارد شده مسئله 
حل شده بنابراین در حوزه صنایع دستی نیز همین مسئله را خواستاریم.

اخبار

مفاد آراء
9/71 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي 

و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر رای شــماره 3158 مورخ 1402/8/22 هيات اول موضوع قانــون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت  آقای داود فروزنده  
به شناسنامه شماره 22 کدملی 6339701922   صادره کيار فرزند  نظرعلی  در ششدانگ 
يک قطعه زمين محصور با بنای احداثی به مســاحت 509/47 متر مربع پلاک شماره 
2012  اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان به موجب بيع نامه 
عادی مورخ 1402/3/7 به مساحت حدود 540 متر مربع از طرف احمدرضا، عباسعلی، 
علی اکبر، ربابه، همگی مشکلانی )وراث مرحوم حســينعلی مشکلانی: مالک رسمی( 
به متقاضی واگذار گرديده است لازم به ذکر است )در خصوص پلاک ثبتی 2012 واقع 
در بخش 5 ثبت اصفهان اعلام می دارد: به موجب يک فقره اظهار نامه ثبتی ششدانگ 
پلاک مزبور پذيرش ثبت شده اســت و آگهی های نوبتی و تحديدی صحيحاً منتشر و 
صورت جلسه تحديد حدود تنظيم شده است و مع الواسطه طبق سند تقسيم نامه شماره 
11412 مورخ 1332/7/25 دفتر 71 اصفهان که بين وراث محمدرضا مشکلانی تنظيم 
شده است، ششــدانگ پلاک ثبتی مزبور در سهم حاج حســينعلی مشکلانی و صغری 
خانم مشکلانی فرزندان محمدرضا بالســويه هر کدام سه دانگ مشاع اختصاص يافته 
است )و به موجب سند شماره 1442 مورخ 1343/1/29 دفتر 92 اصفهان، صغری خانم 
مشکلانی تمامت 9 حبه مشاع از سه دانگ مشاع از ششــدانگ پلاک مزبور را به ربابه 
مشکلانی اصداق نکاحيه نموده است و به موجب دادنامه شماره 363 مورخ 1348/8/22 
شــعبه دوم دادگاه بخش اصفهان، 9 حبه مالکيت ربابه مشــکلانی افــراز و به موجب 
صورت مجلس تحديد حدود مــورخ 1348/11/9 ضمن تحديد حــدود، افراز وپلاک 
2012/1 جهت آن منظور و ســند مالکيت بنام ربابه مشــکلانی صادر گرديده است( و 
طبق گواهی حصر وراثت شماره 31 مورخ 1375/1/18 شــعبه چهارم دادگاه  عمومی 
اصفهان، حسينعلی مشکلانی فوت نموده و وراث حين الفوت  وی شامل: يک همسر بنام 
صديقه شاه زمانی و چهار فرزند به اسامی احمدرضا، عباسعلی،  علی اکبر، ربابه همگی 
مشکلانی بوده )سپس طبق سند شــماره 100363 مورخ 1382/4/26 دفتر 9 اصفهان 
مقدار 12/5 حبه مشاع به استثناء بهای ثمنيه اعيانی از طرف احمدرضا و عباسعلی و علی 
اکبر مشکلانی وراث مرحوم حسينعلی مشکلانی بالسويه به غير منتقل شده و نهايتاً  در 
اجرای ماده 147 اصلاحی قانون ثبت، تحت پلاک 8 فرعی از 2012 مفروز و ششدانگ 
گرديده است( و خانم صديقه شاه زمانی نيز به موجب گواهی فوت شماره 224218 ف/ 
26 اداره ثبت احوال فوت نموده است و ملک مورد تقاضا به موجب بيع نامه عادی مورخ 
1402/3/7 به مســاحت حدود 540 متر مربع از طرف احمدرضا، عباسعلی، علی اکبر، 
ربابه همگی مشکلانی به متقاضی واگذار گرديده اســت و با توجه به اينکه در متن بيع 
نامه اشــاره به حق کرد )کشت و کار( آقای مهدی دهقان پور ســيچانی در زمين مورد 
معامله گرديده است و نامبرده اخيرالذکر به موجب دادنامه شماره 3887 مورخ 95/7/24 
صادره از شورای حل اختلاف شعبه دهم حصر وراثت اصفهان فوت نموده و ورثه حين 
الفوتش شامل: زوجه: صديقه برزگر )که نامبرده نيز به موجب گواهی حصر وراثت شماره 
3855 مورخ 1395/7/22 شورای حل اختلاف شعبه دهم حقوقی اصفهان فوت نموده( 
و فرزندان: سمينه، راضيه، مهری، مرضيه، محمد و مرتضی همگی دهقان پور سيچانی 
می باشند و نامبردگان اخيرالذکر )که وراث مرحوم مهدی دهقان پور سيچانی ومرحومه 
صديقه برزگر می باشــند( به موجب قباله عادی مــورخ 1402/3/3 کليه حق و حقوق 
 پدرشــان را بابت حق کشــت و کار و حق زارعانه در قطعه زمين مورد تقاضا را دريافت 
نموده اند و در اين خصوص نيز اقرارنامه شــماره 21265 مورخ 1402/3/28 دفترخانه 
245 اصفهان نيز تنظيم گرديده اســت و حق هر گونه ادعا و اعتراضی را از خود ســلب 
و ساقط نموده اند و ورثه مرحوم حســينعلی مشکلانی )مالک رسمی( شامل: احمدرضا، 
عباسعلی )که نامبرده به سعادت مشــکلانی در دفتر حفاظت منافع جمهوری اسلامی 
ايران - واشنگتن وکالت داده است(، علی اکبر، ربابه همگی مشکلانی در جلسه هيات 
حاضر و به موجب مشروحه مورخ 1402/6/21 بيع نامه عادی مورخ 1402/3/7 را تاييد 
نموده و با کسر سهام از مالکيت مورثشــان )مرحوم حسينعلی مشکلانی( موافق بوده و 

در اين خصوص حق هرگونه ادعا و اعتراضی را از خود سلب و ساقط نموده اند و با توجه 
به گزارش کارشناســی پرونده، تصرفات متقاضی به ميزان 509/47 متر مربع به اندازه 
سهام مشاعی ورثه مرحوم حسينعلی مشکلانی )مالک رسمی( می باشد و در خصوص 
گذربندی و نوع کاربری با شــهرداری مکاتبه گرديد که شــهرداری نيز به موجب نامه 
شماره 5/02/8674 مورخ 1402/7/17 اعلام نموده است: »ضمن تاييد نقشه، کاربری 
عرصه طبق طرح تفصيلی شهر اصفهان در پهنه مسکونی -تجاری- خدماتی قرار دارد 
و در حال حاضر بصورت زمين می باشد، شمالًا  به گذر 8 متری وضع موجود )بر مجاور 

شرق( رعايت گردد«(.
 لذا به منظور اطلاع عمومــی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاريخ انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و 
پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/08/28
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/13

م الف: 1606571  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

9/72 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر آراء صادره هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های 
فاقد سند رسمی مستقر در منطقه ثبت اســناد و املاک جنوب شرق اصفهان تصرفانه 
مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اســت لذا مشخصات متقاضیان و املاک 
مورد تقاضا به شــرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می 
شود ودر صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضیان اعتراضی دارند 
میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این منطقه تسلیم 
و پس از اخذ رســید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواست خود رابه 
مرجع قضایی تقدیم نمایند و گواهی طرح دعوا را به این منطقه ثبتی ارائه نمایند.بدیهی 
است درصورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد.
1- رای شماره 140260302210002179 مورخ 1402/06/27 مالکیت آقای سیدرضا 
قریشی به شــماره شناســنامه 13216 کدملي 1283833913  فرزند سید محمدعلی  
ششدانگ یک قطعه زمین مشجر کشاورزی با کاربری کشاورزی به مساحت 1279/43 
مترمربع قســمتی از پلاک  99 اصلي بخش 6 می باشــد.  ) انتقال عادی  مع الواسطه 
ازطرف آقای حسن و احمد اسماعیلی به موجب سند 61864-مورخ 53/03/26 دفتر 29 
تمامت یک چهارم یک لنگ گاو از هفت لنگ گاو شش دانگ پلاک 99 اصلیدرخواست 
ثبت داده شده واقع در بخش 6 ثبت اصفهان( واقع در اصفهان بخش 6حوزه ثبت جنوب 

شرق اصفهان
2-  رای شماره 140260302210002518 مورخ 1402/07/10 مالکیت آقای روزعلی 
مختاری جونقانی به شماره  شناسنامه 5705 کدملي 4679144769  فرزند محمدتقی  
ششدانگ یک باب خانه به مســاحت210/25 مترمربع قسمتی از پلاک  459 فرعی از 
2248 اصلي بخش 6 می باشــد.  )انتقال عادی از طرف خانم فاطمه میرزایی بموجب 
ثبت صفحه 433 دفتر 26 املاک تمامت ششــدانگ پلاک 2248/459 بخش 6 ثبت 
اصفهان سابقه ثبت و سند دارد(واقع در اصفهان بخش 6حوزه ثبت جنوب شرق اصفهان
3- رای شماره 140260302210002115 مورخ 1402/06/09 مالکیت آقای مهدی 
علیزاده ارداجی  به شــماره شناســنامه 11 کدملي 1291336478 فرزند صفرعلی سه 
دانگ  یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری کشــاورزی که ششدانگ  آن به مساحت 
40342/99 مترمربع پلاک شــماره   2189 اصلي بخش 6 می باشد.  )به موجب سند 
81779- 1396/01/27 دفتر 85 اصفهان تمامت 1625ســهم مشاع از90000 سهم 
4/5 دانگ از طرف خسرو و ژینا و شهناز و کامران همگی دستان پور به حسین علی زاده 

اردجانی انتقال قطعی شده( واقع در اصفهان بخش 6حوزه ثبت جنوب شرق اصفهان

4- رای شــماره 140260302210002114 مــورخ 1402/06/09 مالکیــت آقای 
حســین علیزاده ارداجی  به شــماره شناســنامه 20 کدملــي 1283649357 فرزند 
صفرعلی ســه دانگ  یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری کشــاورزی که ششدانگ  
آن به مســاحت 40342/99 مترمربع پلاک شــماره   2189 اصلي بخش 6 می باشد.  
)به موجب ســند 81779- 1396/01/27 دفتر 85 اصفهان تمامت 1625سهم مشاع 
از90000 سهم 4/5 دانگ از طرف خسرو و ژینا و شــهناز و کامران همگی دستان پور 
 به حســین علی زاده اردجانی انتقال قطعی شــده( واقع در اصفهان بخش 6حوزه ثبت

 جنوب شرق اصفهان
5- رای شــماره 140260302210002511 مورخ 07/10/ 1402 مالکیت آقای حیدر 
قاسمی مبارکه   به شماره شناســنامه 1  کدملي 5649833389  فرزند حسن ششدانگ 
یک باب یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری دامداری به مساحت 4196/58 مترمربع 
قســمتی از پلاک  99 اصلي بخش 20 می باشــد.  ) انتقال عادی ازطرف 128393- 
70/03/29  دفتر 56  تمامت 27/5 سهم مشاع از 207/53 از273/53 سهم مشاع از 8 
حبه از 72 حبه ششــدانگ انتقال گردیده( واقع در اصفهان بخش 20حوزه ثبت جنوب 

شرق اصفهان
6- رای شماره 140260302210002512 مورخ 1402/07/10 مالکیت آقای مهدی 
علیزاده ارداجی  به شماره شناسنامه 11کدملي 1291336478 فرزند صفرعلی ششدانگ 
یک قطعه زمین کشاورزی  به مســاحت 2327/11 مترمربع قسمتی از پلاک  8 فرعی 
از 2188 اصلي  واقع دربخش6 می باشــد)انتقال عادی از طرف خانم عصمت دهباشی 
که پلاک2188/8 بخش 6 ســابقه ثبت و ســند دارد و در صفحه 137 دفتر 20 املاک 
تمامت 54044 سهم از 10080000 و در صفحه 239 دفتر 185 تمامت 26577 سهم از 

10080000(  واقع در اصفهان بخش 6حوزه ثبت جنوب شرق اصفهان
7- رای شماره 140260302210002506 مورخ 1402/07/09 ورای اصلاحی شماره 
140260302210002529مورخ 1402/07/11مالکیت آقــای جعفر تاکی بوانی  به 
شماره شناسنامه 2143 کدملي 1292549920 فرزند قنبرعلی در ششدانگ یک قطعه 
زمین کشاورزی با کاربری باغات  به مساحت 845/07 مترمربع قسمتی از پلاک  شماره 
56فرعی از791 اصلي واقع دربخش6 می باشــد)بموجب ســند انتقال 36659 مورخ 
1401/09/23 دفترخانه 412 اصفهان تمامی شــش حبه و پانزده شانزدهم حبه مشاع 
از ششــدانگ پلاک ثبتی 1760 بخش 6 اصفهان(واقع در اصفهان بخش 6حوزه ثبت 

جنوب شرق اصفهان
8- رای شــماره 140260302210002176 مــورخ 1402/06/27 ورای اصلاحــی 
شــماره 140260302210002878مورخ 1402/07/27مالکیت خانم مهری یزدی 
خوراسگانی  به شماره شناسنامه 88 کدملي 1283921138 فرزند عباس در ششدانگ 
یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری کشاورزی  به مساحت 435/17 مترمربع قسمتی 
از پلاک  شماره 1و2فرعی از2251 اصلي واقع دربخش6 می باشد)انتقال عادی از طرف 
آقای حسین سروری بموجب سند شماره 24981 مورخ 76/1/24 دفترخانه 78اصفهان 
مقدار پانزده هزار و چهارصد و نودو نه سهم مشاع از 97675 سهم یک پنجم یک لنگ 
ونیم از ششــدانگ به نامبرده انتقال گردیده( واقع در اصفهان بخش 6حوزه ثبت جنوب 

شرق اصفهان
9- رای شماره 140260302210001750 مورخ 1402/04/14 مالکیت آقای اسداله 
خانی باصری  به شماره شناسنامه 8 کدملي 1291869425 فرزند خانعلی در ششدانگ 
یک قطعه زمین کشــاورزی با کاربری کشــاورزی   به مســاحت 8278/25مترمربع 
قســمتی از پلاک  134 اصلي واقــع دربخش6 می باشــد)انتقال عــادی از طرف از 
خانعلی خانی باصری بموجب ســند 41291 مــورخ 48/10/21 دفترخانه 15 اصفهان 
تمامــت یک ربع حبه مشــاع از جملــه دو حبه نیم مشــاع از ششــدانگ پلاک 134 
 اصلی بخش 20 ثبت اصفهــان انتقــال گردید(واقع در اصفهان بخــش 6حوزه ثبت 

جنوب شرق اصفهان
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/08/28
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/13

م الف: 1589920  حمید رضا خســروی  رئیس اداره ثبت اســناد واملاک جنوب 
شرق اصفهان       

مفاد آراء
9/73 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابر آرا صــادره هيات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ســاختمان هاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده اســت لذا مشخصات متقاضيان و املاک 
 مورد تقاضا به شــرح زير به منظور اطــلاع عموم در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آگهي 
مي شود .در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته 
باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت 
اسناد و املاک تســليم و پس از اخذ رســيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1-برابر راي شــماره 14112 مورخ 1402/07/29 هيــات  اول مالکيت  آقای 
عبدصالح حيدری به شناسنامه شماره 81  کدملي 5558667631 صادره فارسان فرزند 
غفور نسبت به پنج دانگ مشاع  از ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 147/30  متر 
مربع پلاک شماره 809  فرعی از 40  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک 
 غرب اصفهان مع الواســطه از محمد جعفر شــعربافيون فرزند حاج محمد حسن طبق 

اظهار نامه ثبتی و امير آقا امير کيوان فرزند سلطانعلی تائيد و محرز گرديده است.
رديف 2-برابر راي شماره 14113 مورخ 1402/07/29 هيات  اول مالکيت  خانم فريبا 
حيدری به شناسنامه شماره 197  کدملي 5269427508 صادره  مرکزی فرزند عبدصالح 
نسبت به نيم دانگ مشاع  از ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 147/30  متر مربع 
پلاک شماره 809  فرعی از 40  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب 
اصفهان مع الواسطه از محمد جعفر شعربافيون فرزند حاج محمد حسن طبق اظهار نامه 

ثبتی و امير آقا امير کيوان فرزند سلطانعلی تائيد و محرز گرديده است.
رديف 3-برابر راي شــماره 14114 مورخ 1402/07/29 هيــات  اول مالکيت  خانم 
ژاله حيدری به شناسنامه شــماره 2597  کدملي 4621695721 صادره شهرکرد فرزند 
عبدصالح نسبت به نيم دانگ مشاع  از ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 147/30  
متر مربع پلاک شــماره 809  فرعی از 40  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت 
ملک غرب اصفهان مع الواســطه از محمد جعفر شــعربافيون فرزند حاج محمد حسن 

طبق اظهار نامه ثبتی و امير آقا امير کيوان فرزند سلطانعلی تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/09/13
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/28

م الف: 1615618  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

9/74 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 
و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابر آرا صــادره هيات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ســاختمان هاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده اســت لذا مشخصات متقاضيان و املاک 
 مورد تقاضا به شــرح زير به منظور اطــلاع عموم در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آگهي 
مي شود .در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته 
باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت 
اسناد و املاک تســليم و پس از اخذ رســيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1-برابر راي شماره 16027 مورخ 1402/08/22 هيات  سوم مالکيت آقای علی 
منزه به شناسنامه شماره 241  کدملي 1090968345 صادره نجف آباد فرزند حشمت اله 
در ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 192/63  متر مربع پلاک شماره 392  فرعی از 
15  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان ثبت در دفتر املاک 

تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/09/13
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/28

م الف: 1615446  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان
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آغاز به کار گشت ضربت پلیس راه اصفهان در 30 کیلومتری 
شهرها

رییس پلیس راه استان اصفهان از راه اندازی گشــت های ضربت این پلیس به منظور برخورد با 
خودروهای پرخطر و حادثه ســاز در محدوده ۳۰ کیلومتری شهرهای اســتان خبر داد.سرهنگ 
علی مولوی اظهار کرد: بر اســاس تجزیه و تحلیل صورت گرفته توســط کارشناســان پلیس راه 
بیشتر حوادث جاده ای استان در ۳۰ کیلومتری شــهرها رخ می دهند که این امر نشان رانندگان 
برای اینکه زودتر به مقصد برســند مرتکب تخلفات حادثه سازی نظیر سرعت و سبقت غیر مجاز 
و حرکات مارپیــچ و.. می کنند.وی افزود: به منظور کنترل و برخورد بــا رانندگان پرخطر و حادثه 
ساز گشت های ضربت پلیس راه استان اصفهان در محدوده ۳۰ کیلومتری شهرها و ورودی های 
اســتان اصفهان راه اندازی و فعالیت خود را آغاز کردند.رییس پلیس راه اســتان اصفهان گفت: 
گشت های مذکور به صورت نامحسوس به گشــت زنی پرداخته و رانندگان پرخطری که مرتکب 
تخلفات حادثه ساز و سرعت های بحرانی شوند را شناسایی و متوقف می کنند.سرهنگ مولوی با 
بیان اینکه خودروهای متخلف از ۳ روز تا یک ماه توقیف خواهند شد، خاطر نشان کرد: حفظ جان 
مردم در حوزه ترافیکی و رانندگی در محورهای برون شهری استان اصفهان، خط قرمز نیروهای 
گشت ضربت پلیس راه استان اســت و این گشت ها بدون اغماض و گذشــت با رانندگان خطر 

آفرین برخورد خواهند کرد.

اهدای 50 دستگاه کلاه ایمنی به موتوسواران اصفهانی
صندوق تامین خسارت های بدنی اصفهان ۵۰ دســتگاه کلاه ایمنی به راکبان موتورسیکلت اهدا 
کرد.سرپرست صندوق تامین خسارت های بدنی شــعبه اصفهان گفت: در راستای اعمال تبصره 
۵ ماده ۲۴ قانون بیمه اجباری شــخص ثالث و تعمیم و گسترش فرهنگ بیمه، ترغیب رانندگان 
فاقد بیمه نامه شخص ثالث به اخذ بیمه نامه و پیشگیری از زیان های ناشی از حوادث رانندگی و 
به مناسبت بزرگداشت هفته ۵۰ دستگاه کلاه ایمنی با همکاری آموزش و پرورش به راکبان دارای 
بیمه نامه و گواهینامه اهدا شد.سجاد محمدی دشــتکی افزود:این کلاه های ایمنی با همکاری 

آموزش و پرورش به خانواده های کم درآمد اهدا شد.

ارائه 220 نوع خدمت به بیش از 400 نفر بیمار » اچ آی وی « 
مثبت در اصفهان

معــاون پیشــگیری اداره کل بهزیســتی اســتان اصفهــان گفت: بیــش از ۲۲۰ نــوع خدمت 
اجتماعی،فردی، خانوادگی و معیشتی به بیش از ۴۰۰ نفر بیمار » اچ آی وی « مثبت در اصفهان 
ارائه شده است.سمیه کریمی روز یکشــنبه درگفت وگو با ایرنا اظهار کرد: اول دسامبر،روز جهانی 
ایدز و شعار امسال ارتقای خدمات تشخیص و درمان » اچ آی وی « با مشارکت اجتماعی است 
که بهزیستی استان اصفهان ۲۲۰ نوع خدمت شامل کمک هزینه خدمات دارویی، دندان پزشکی، 
معیشتی شــامل کمک به خرید وسایل مدرســه فرزندان،مشــاوره و مددکاری،رفع مشکلات 
زندگی فردی را در ۶ ماه گذشــته به ۴۰۰ بیمار» اچ آی وی « مثبت ارائه داده اســت.وی افزود: 
آموزش های غلط و نوع راه های انتقال بیماری، منجر شــده است تا انگ مرتبط با اعتیاد و روابط 
 جنســی با بیماری» اچ آی وی «عجین شود و از طرفی تنها عامل وحشــت مردم از فرد مبتلا به 
» اچ آی وی «، دانش ناکافی است.معاون پیشگیری اداره کل بهزیستی استان اصفهان تصریح 
کرد:مردم از فردی می ترسند که هیچ خطری نمی تواند برای آنها و جامعه آنها داشته باشد و این 
موجب می شــود فرد مبتلا برای مراقبت و درمان اقدام نکند زیرا همین قضاوت عمومی درمورد 
آنان وحشتی به همراه دارد که صدها برابر بیش از هر بیماری مهلک می تواند زندگی آنان را تحت 

تاثیر قرار دهد.

کلاهبرداران در حال به روز کردن روش های سرقت های دیجیتال هستند؛

آگاهی؛ حلقه گم شده حفظ حصار امنیت سایبری
تامین امنیت، از ابتدای زندگی بشر یکی از دغدغه های اصلی انسان ها 
بوده اســت و امروزه با گســترش اینترنت و فضای مجازی و عجین 
شدن آنها با زندگی افراد، امنیت اطلاعات در حوزه های اشتراک گذاری، 
پست الکترونیک، مرورگرها، فروشــگاه های اینترنتی، پیام رسان ها 
و خریدهای آنلاین باید بیش از پیش مورد توجــه قرار گیرد.امروزه 
امنیت در فضای مجازی با توجه به گســتردگی، پیشرفت تکنولوژی 
و تجارت الکترونیک، اهمیت بســیاری یافتــه و در این بین، افرادی 
هستند که با گسترش این فضا با هک کردن وبسایت ها و حتی ایجاد 
صفحات جعلــی درگاه های پرداخت بانک ها به دنبال دسترســی به 
اطلاعات و برهم زدن امنیت در فضای مجازی هستند.در واقع، عصر 
حاضر به عصر دیجیتال و ارتباطات مشهور است و بسیاری از فعالیت ها 
و حتی اشتغال افراد به فضای مجازی کشــیده شده است، از همین 
رو بسیاری از سودجویان فضا را برای کلاهبرداری فراهم دیده اند و با 
روش هایی متعدد و بهانه هایی اغواکننده از ناآگاهی افراد و قوی نبودن 
حصار امنیتی آنها، اقدام به سوءاســتفاده می کنند و هر روز شاهد به 
گوش رسیدن اخباری در خصوص کلاهبرداری های اینترنتی و افشای 
اطلاعات افراد هستیم.با رواج دورکاری در دوران شیوع بیماری کرونا، 
سه ماهه چهارم سال ۲۰۲۰، شــاهد بیشترین تعداد نقض اطلاعات و 
حدود ۱۲۵ میلیون مورد در سراســر جهان بودیم و طبق گفته رییس 
پلیس فتا، ۸۰ درصد مجرمان ســایبری ۱۸ تا ۳۰ ساله اند و سن آنها 

نسبت به دیگر مجرمان پایین تر است.
بر اســاس اطلاعات ثبت شــده، ۳۷ درصد از جرائمی که طی ســال 
جاری در حوزه سایبری رسیدگی شــده، مربوط به کلاهبرداری های 
اینترنتی اســت و جرائم مربوط به کلاهبرداری اینترنتی نســبت به 
ســال ۱۴۰۰ حدود ۳۷ درصد افزایش داشته اســت، بیشتر قربانیان 
کلاهبرداری های سایبری، سالمندان هســتند که با فضای مجازی و 
تکنولوژی آشنایی زیادی ندارند و در مقایســه با جوانان، کمتر به روز 
هستند، اما پرونده های زیادی نیز وجود دارد که نشان می دهد جوانان 
و افراد تحصیل کرده نیز به راحتی در تله کلاهبرداران می افتند.در واقع، 
موضوع کلاهبرداری اینترنتی، مختص ایران نیســت و در کشورهای 
دیگر نیــز رواج دارد، پیش بینی می شــود تا ســال ۲۰۲۴ حجم بازار 
تجارت الکترونیک به ۶.۴ تریلیون دلار برسد و آمار کلاهبرداری های 
اینترنتی نیز به تبع آن در حال افزایش است، بازار تجارت الکترونیک 
تنها در سال ۲۰۲۲، ۴۱ میلیارد دلار را به دلیل کلاهبرداری های اینترنتی 
متضرر شده و پیش بینی می شود، ضرر خرده فروشان آنلاین در سال 

۲۰۲۳ به بیش از ۴۸ میلیارد دلار برسد.

60 تــا ۷0 درصــد پرونده های پلیــس فتــا، کلاهبرداری های 
سایبری است

سرهنگ سیدمصطفی مرتضوی، رییس پلیس فتا فرماندهی انتظامی 
اســتان اصفهان، اظهار می کند: هیچ گاه امنیت اطلاعات شــخصی در 
فضای مجازی، صددرصد نیست، اما می توان با استفاده از راهکارهایی، 
میزان امنیت را تا حدود ۹۰ یا ۹۵ درصــد افزایش داد.وی با بیان اینکه 
۶۰ تا ۷۰ درصد پرونده های تشــکیل شــده در پلیس فتــا، مربوط به 
کلاهبرداری های سایبری اســت، می افزاید: جرائم مالی و اقتصادی 
از گستردگی بالایی برخوردار اســت، اما در صورت فراهم شدن امنیت 
اطلاعات حساب های شخصی، می توان تا حد بسیار زیادی از افشای 
اطلاعات جلوگیری کرد و شاهد کاهش آمار پرونده های مربوط به جرائم 
مالی خواهیم بود.رییس پلیس فتا فرماندهی انتظامی استان اصفهان 
تصریــح می کند: امروزه در شــبکه های اجتماعی شــاهد روش های 
جدیدی از کلاهبرداری هستیم که با شگرد مهندسی اجتماعی کاربران 
را به درگاه های جعلی بانکی هدایت و اقدام به برداشت از حساب آنها 
می کنند.وی با بیان اینکه کلاهبرداری های مناســبتی به بهانه هایی از 
جمله اربعین، شب یلدا، حراج های آخر فصل و سفرهای تابستانی نیز 
کم نیستند، ادامه می دهد: کلاهبرداران با فریب کاربران برای گرفتن بن 
تخفیف کالا، به بهانه های واهی بعد از دریافت وجه دیگر پاسخگوی فرد 
نیستند و حتی ممکن است کاربران را به درگاه های جعلی بانکی هدایت 

و با سرقت اطلاعات بانکی آنها، اقدام به کلاهبرداری گسترده کنند.

به پیامک هایی که منبع آن مشخص نیست اعتماد نکنید
ســرهنگ مرتضوی می گوید: گاهی پیام هایی که حــاوی لینک های 
ناشــناس با عناوین مختلف تبریک یا تسلیت مناسبت های خاص از 
جمله شب یلداست، برای کاربران ارسال و از آن ها خواسته می شود با 
کلیک روی این لینک پیام را مشاهده کنند، بعضی از این پیام ها شامل 
تصاویر متحرک است، اما امکان دارد ســودجویان با ایجاد لینک های 
آلوده به بدافزار، تلفن همراه یا رایانه را آلــوده کنند و به تمام اطلاعات 
محرمانه و خصوصی شهروندان دسترسی پیدا کنند، از این رو به کاربران 
فضای مجازی توصیه می کنیــم از باز کردن هرنوع لینک ناشــناس 
خودداری کنند.وی اضافه می کند: بن های تخفیفی که از فروشگاه های 
غیرمعتبر ارسال می شــود بدون ارزش ریالی و حتی در صورت خرید 
کالا و دریافــت بن تخفیف کالا ممکن اســت کالای خریداری شــده 
ارسال نشود یا در صورت ارسال، اجناس بدون کیفیت و با ارزش ریالی 
بسیار پایین تر از مبلغ دریافتی به مشتری تحویل داده می شود.رییس 

پلیس فتا فرماندهی انتظامی استان اصفهان ادامه می دهد: گزارشات 
و تماس های متعددی از سوی شهروندان در خصوص کلاهبرداری از 
طریق پیام های جعلی به پلیس فتا واصل می شــود، کاربران به هیچ 
وجه به پیامک هایی که منبع و مبنای آن مشخص نیست اعتماد نکنند 
و قبل از واریز هرگونه وجه، ضمن رؤیت کالا از صحت و سقم آن اطمینان 
حاصل کنند.وی خاطرنشان می کند: شــهروندان خریدهای اینترنتی 
خود را از سایت ها و فروشگاه های معتبر انجام دهند و قبل از اطمینان از 
صحت و سلامت معامله و دریافت کالا و خدمات از واریز هرگونه وجهی 
خودداری کنند، پلیس فتا به صورت شبانه روزی آماده پاسخگویی به 
شهروندان و کاربران است و عموم مردم می توانند مشکلات خود را در 
خصوص فضای مجازی با مراجعه حضوری به پلیس فتا یا استفاده از 
سایت پلیس فتا به نشانی www.cyberpolice.ir و تماس با مرکز 

فوریت های سایبری به شماره ۰۹۶۳۸۰ با ما در میان بگذارند.

رمزهای عبور مناسب؛ سدی موثر در برابر سودجویان
سرگرد مسعود سلطانیان، مســئول اداره پیشگیری اجتماعی پلیس 
فتای اســتان اصفهان، اظهار می کند: اولین اقدامی که برای افزایش 
امنیت اطلاعات در فضای مجازی استفاده می شــود، برخوردار بودن 
از رمز عبور قوی و متشــکل از حروف کوچک و بزرگ، نمادها و اعداد و 
به طور معمول طول یک رمز قابل اعتماد بین پنج تا ۱۰ کارکتر یا بیشتر 
اســت و رمزهای عبور باید به صورت دوره ای تعویض شوند.وی با بیان 
اینکه دروازه ورود و گشت و گذار در فضای اینترنت، مرورگرها هستند، 
می افزاید: مرورگرها به صورت پیش فرض با ورود به آدرس سایت های 
مختلف، از کدهایی اجرایی اســتفاده می کنند و اجرای خودکار کدها، 
ممکن اســت کدهای بدافزار را نیز شامل و جاســوس افزارهایی روی 

سیستم عامل تلفن همراه یا سیستم هوشمند نصب شود.

لزوم استفاده از آخرین نسخه سیستم های عامل و برنامه ها

وی با اشــاره به اینکه نصب Firewall قوی روی سیستم های عامل 
از دیگر راهکارهــای حفظ امنیت در فضای اینترنت به شــمار می رود، 
می گوید: حذف دوره ای تاریخچه، حافظه کش و کوکی های مرورگرها 
نیز از دیگر راهکارهای افزایش امنیت اطلاعات است و به روز نگهداشتن 
سیســتم های عامل، یکی از مهم تریــن اقدامات تاثیرگــذار در حفظ 
امنیت محسوب می شود.سلطانیان با تاکید بر لزوم استفاده از آخرین 
نسخه سیســتم های عامل، اپلیکیشــن ها و آنتی ویروس ها، اضافه 
می کند: مشــکلات و به اصطلاح باگ های برنامه ها و سیســتم های 
عامل شناسایی شده با به روزرسانی اصلاح و ترمیم می شوند و از همین 
رو به روز نگهداشــتن آنها از اهمیت بالایی برخــوردار خواهد بود.وی با 
بیان اینکه برای استفاده از صفحات پرداخت های الکترونیکی باید از 
رمزهای یک بار مصرف )پویا( استفاده شود، می افزاید: کیف پول های 
الکترونیکی باید دارای رمز باشند و توصیه می شود که افراد برای کیف 
پول های الکترونیکی، از رمزهای توکن دار سخت افزاری استفاده کنند.

اخبار جامعه

کارشــناس ایدز معاونت بهداشــتی دانشــگاه علوم پزشــکی اصفهان گفت: 
انتقال»ایدز« از طریق رفتار پر خطر جنسی نسبت به اعتیاد تزریقی پیشی گرفته 
به طوری که امســال بیش از ۷۰ درصد از موارد انتقال در استان به دلیل رفتارهای 
محافظت نشده جنسی بوده اســت.ابوالفضل حجاری افزود: از ابتدای امسال 
تاکنون حدود ۳۰ بیمار جدید مبتلابه ایدز در سطح استان شناسایی شدند که ابتلای 
بیش از ۷۰ درصد از آن ها از طریق جنسی و ۱۰ درصد از طریق اعتیاد تزریقی بوده 
است.وی بابیان اینکه سالانه به طور میانگین حدود ۴۰ بیمار مبتلابه ایدز در استان 
اصفهان شناسایی می شود، ادامه داد: سال گذشته از بین بیماران شناسایی شده 
۶۷ درصد آن ها از طریق روابط جنسی و هفت درصد از طریق اعتیاد تزریقی به ایدز 
مبتلا شده بودند.حجاری بابیان اینکه از سال ۱۳۶۷ تاکنون درمجموع حدود ۸۸۰ 
بیمار مبتلابه ایدز در استان اصفهان شناسایی شده است، اظهار داشت: حدود ۲۰ 
درصد آن ها زن و ۸۰ درصد مرد هستند درحالی که در میانگین کشوری ۱۹ درصد 
از بیماران شناسایی شده زن و ۸۱ درصد مرد هستند و اصفهان ازنظر درصد ابتلای 
زنان نسبت به میانگین کشوری یک درصد بالاتر است.وی با اشاره به اینکه میزان 
ابتلای زنان به ایدز در دهه ۸۰ بسیار کم بود، تصریح کرد: درصد زنان مبتلابه ایدز در 
حال ازدیاد است و با توجه به اینکه در زنان علاوه بر راه های انتقال مشخص بیماری 
که در مردان وجود دارد، احتمال انتقال از مادر به نوزاد نیز وجود دارد.کارشناس ایدز 
مرکز بهداشت استان اصفهان با تاکید بر اینکه باید این موضوع موردتوجه بیشتر 
قرار بگیرد، افزود: نکته مهم اینکه بیشتر زنان از طریق همسران خود به ایدز مبتلا 

می شوند بنابراین شناســایی زودهنگام بیماران می تواند در قطع و کاهش این 
زنجیره انتقال در خانواده موثر باشد.وی همچنین با اشاره به اینکه درزمینه الگوی 
انتقال ایدز تاکنون چند موج داشته ایم، گفت: موج اول از طریق خون های آلوده 
وارداتی رقم خورد، سپس به اعتیاد تزریقی رســید و موج سوم، انتقال از طریق 

رفتارهای پرخطر جنسی است که در زمان حاضر در موج سوم قرار داریم.

مدیر کل بیمه سلامت استان اصفهان گفت:این اداره کل در راستای حمایت 
ویژه از معلولان امسال برای درمان بیش از ۱۷ هزار معلول در استان اصفهان، 
۳۴۰ میلیارد ریال پرداخت کرد.محمد حسین صفاری افزود: توانخواهان و 
معلولان تحت پوشش سازمان بهزیستی از سال گذشته برای انجام خدمات 
 فیزیوتراپــی و ۵۹ کدخدمت توانبخشــی حمایت ویژه بیمــه ای دریافت 

می کنند.
وی گفت: این حمایــت به صورت پوشــش بیمه ای خدمات توانبخشــی 
معلولان براســاس تعرفه مالکیت مرکز ارائه دهنده خدمت انجام می شود.

مدیر کل بیمه سلامت اســتان اصفهان تصریح کرد: ۲۵ هزار ۹۸۷ توانخواه 
بهزیستی در این استان تحت پوشش بیمه سلامت هستند که این افراد می 
توانند با مراجعه به ۳۴۹ مرکز توانبخشی و فیزیوتراپی در استان از پوشش 

بیمه ای ویژه در حوزه توانبخشی استفاده کنند.
به گزارش ایرنا، بر اســاس ماده ۶ قانون حمایــت از حقوق معلولان؛ وزارت 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی مکلف است پوشش بیمه سلامت افراد 
دارای معلولیت تحت پوشش بهزیستی را به گونه ای تامین کند که علاوه بر 
تامین خدمات درمانی مورد نیاز، خدمات توانبخشــی جسمی و روانی آنها 

را نیز پوشش دهد.
از حدود ۴۰ میلیون فرد زیرپوشــش بیمه ســلامت همگانی در کشور، یک 

میلیون و ۸۰۰ هزار نفر از آنها ساکن استان اصفهان هستند و ۶۷۰ هزار نفر از 
آنها بیمه روستایی دارند.۱۲ آذر روز جهانی معلولان و یازدهم تا هفدهم آذر 

هفته افراد دارای معلولیت نام گذاری شده است. 

اعتیاد تزریقی، عامل دوم انتقال » ایدز« در استان اصفهان است مدیر کل بیمه سلامت استان اصفهان:
بیمه سلامت اصفهان، 340 میلیارد ریال برای درمان معلولان پرداخت کرد

مفاد آراء )اصلاحیه(
9/75 آگهي ماده 3 قانون و مــاده 13 آيين نامه قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتي و 

اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 با توجه بــه اينکه در آگهی های مفــاد آراء مــورخ 1402/08/16 و 1402/09/01 در 
روزنامه های زاينده رود و اصفهان امروز، نام متقاضی قيد نگرديده است و از قلم افتاده 
اســت لذا بدينوســيله نام متقاضی: ميثم دهقان، اعلام می گــردد )تصرفات مالکانه 
بلامعارض  متقاضی ميثم دهقان در ششــدانگ يکباب مغازه به مســاحت 25/49 متر 
مربع مفروزی از پلاک شــماره 4786 اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک 
جنوب اصفهان مع  الواســطه و به موجب بيع نامه عادی از طرف آقای غلامحســين 
مصدقی )مالک رســمی( خريداری گرديده اســت ومتقاضی نيز بــه موجب يک فقره 
استشــهاديه محلی که به تاييد شــهود محلی رســيده است اعلام داشــته به مالک 
رسمی، دسترسی ندارد )لازم به ذکر اســت ملک مورد تقاضا به موجب بيع نامه عادی 
 مورخ 1394/07/02 از طرف هيات امناء مســجد الحجت قائميه بــه متقاضی واگذار 

گرديده است.( 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در يک نوبت آگهی می شــود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکيت منتقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ انتشار 
اين آگهی به مدت يک ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف 
مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. 
بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار: 1402/09/13

م الف: 1615211  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

فقدان سند مالکیت
9/76 شــماره نامــه: 140285602024007943- 1402/08/03 نظر به اینکه  ســه 
دانگ مشــاع از ششــدانگ پلاک  24796 فرعــی از 4999  اصلی واقــع در بخش 5 
اصفهان به شماره چاپی سند برگی 338987 سری ب / 96 و شــماره دفتر الکترونیکی 
13920302024008311 بنام خانم معصومه باقری سابقه  ثبت و  صدور سند مالکیت دارد 
سپس مالک مذکور با ارائه درخواست شماره 1402/2859  مورخ 1402/07/08 به انضمام 
دو برگ استشهادیه محلی که امضا شهود آن ذیل شماره یکتا 140202150368001856 
و رمز تصدیق 701052  مورخ 1402/07/06 به گواهی دفترخانه اســناد رســمی 420 
اصفهان رسیده است مدعی است که سند مالکیتش به علت جابجایی مفقود و درخواست 
صدور المثنی سند مالکیت را نموده  لذا مراتب  به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 
آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت 
به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت مذکور نزد خود می باشــد از تاریخ انتشار این آگهی 
ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این 
اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند 
مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل 
سند مالکیت یا سند معامله ارائه نشــود اقدام به صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات 
خواهد شد. م الف: 1614924 شبان رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

فقدان سند مالکیت
9/77 شماره نامه: 140285602024008744- 1402/08/20 نظر به اینکه  یک دانگ 
مشاع از دو دانگ مشاع از ششدانگ پلاک  8 فرعی از 345  اصلی واقع در بخش 5 اصفهان 
به شماره صفحه 566 دفتر 898 املاک  به شماره چاپی سند دفترچه ای 251781 و میزان 
دو دانگ مشاع از چهار دانگ مشاع از ششدانگ به شماره صفحه 271 دفتر 227 به شماره 

چاپی 908743 پلاک فوق الذکر به نام آقای سعید مردیها سابقه ثبت و صدور سند مالکیت 
دارد  سپس مالک مذکور با ارائه درخواست 30314 مورخ 1402/08/20 به انضمام دو برگ 
استشهادیه محلی که امضا شهود آن ذیل شــماره یکتای 140202153126002275 و 
رمز تصدیق 513446  مورخ 1402/07/23 به گواهی دفترخانه اسناد رسمی 406  اصفهان 
رسیده است مدعی است که سند مالکیت به علت جابجایی منزل  مفقود و درخواست صدور 
 المثنی سند مالکیت را نموده  لذا مراتب  به اســتناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 
آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت 
به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت مذکور نزد خود می باشــد از تاریخ انتشار این آگهی 
ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این 
اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند 
مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل 
سند مالکیت یا سند معامله ارائه نشــود اقدام به صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات 
خواهد شد. م الف: 1615516 شبان رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

اعلام بهاء ثمنیه اعیانی 
9/78 وراث مرحومه زهرا خانم عامری و وراث مرحومه عصمت شجاعی همسران مرحوم 
رضا عامری چون آقای مجید امیری فر مالک ششدانگ باستثناء بهاء ثمنیه اعیانی یکدرب 
خانه و باغ واقع در روستای ســلطان نصیر پلاک 20 فرعی از 3988 اصلی واقع در بخش 
3 ثبت نایین بموجب تقاضانامــه وارده به شــماره 140221702031003607 مورخه 
1402/7/12 درخواست حذف بهاء ثمنیه اعیانی را از مالکیت خود نموده است. لذا با بررسی 
بعمل آمده از پرونده ثبتی کارشناس رســمی دادگستری استان اصفهان به موجب نظریه 
کارشناس به شــماره س- 187 مورخه 1402/8/10 بهاء ثمنیه اعیانی ششدانگ پلاک 
مذکور را به شرح ذیل اعلام نموده است: بهاء ثمنیه اعیانی ششدانگ یکدرب خانه و باغ 

واقع در روستای سلطان نصیر پلاک 20 فرعی از 3988 اصلی واقع در بخش 3 ثبت نایین به 
مبلغ یکصد و دوازده میلیون و پانصد هزار ریال می باشد. بهاء ثمنیه اعیانی ششدانگ پلاک 
فوق الذکر توسط متقاضی در حساب سپرده اشخاص این اداره تودیع گردیده است لذا در 
اجرای تبصره یک ماده 105 آئین نامه اصلاحی قانون ثبت و به موجب این آگهی به شماه 
)ورثه مرحومه( اعلام می گردد که از تاریخ انتشار این آگهی چنانچه مدعی تضییع حق خود 
می باشید ظرف مدت یک ماه به دادگاه صالحه مراجعه و گواهی طرح دعوی به این اداره 
ارائه نمائید در غیراینصورت بهاء ثمنیه اعیانی از سند مالکیت صادره پلاک فوق الذکر حذف 

می گردد. م الف: 1615102 علیرضا راحتی مدیر واحد ثبتی  حوزه ثبت ملک نایین 
فقدان سند مالکیت

9/79 شماره نامه: 140285602015003024- 1402/09/11 نظر به اینکه آقای عباس 
مومنی بهجت آبادی  فرزند حبیب اله به استناد 2 برگ استشهادیه محلی که هویت و امضاء 
شهود رسما گواهی شده، مدعی است که سند مالکیت ششدانگ یکبابخانه پلاک 2 فرعی 
از 373- اصلی واقع در محله بهجت آباد شهر زاینده رود لنجان بخش 9 ثبت اصفهان که 
به نام وی، ثبت و سند مالکیت به شــماره چاپی 661655 صادر و تسلیم گردیده و معامله 
دیگری انجام نشده و به علت جابجایی مفقود شده است لذا چون نامبرده درخواست صدور 
سند مالکیت المثنی نموده، طبق ماده 120 اصلاحی آئین نامه قانون ثبت، مراتب آگهی 
می شود که هر کس مدعی انجام معامله نســبت به ملک موصوف یا وجود سند مالکیت 
نزد خود می باشــد از تاریخ انتشــار این آگهی تا 10 روز پس از آن به این اداره مراجعه و 
اعتراض خود را کتباً با مدارک مثبت تســلیم نماید و چنانچه ظرف مهلت مقرر اعتراضی 
نرسد و یا در صورت اعتراض، اصل سند یا سند معامله ارائه نشود، اداره ثبت، المثنای سند 
 مالکیت را طبق مقررات صادر و به متقاضی تســلیم خواهد کرد. م الف: 1615640 

مصطفی شمسی مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک زرین شهر) لنجان (
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اعتراف شجاعانه »مگوایر« بعد از شکست برابر نیوکاسل
مدافع منچستر یونایتد بعد از شکست برابر نیوکاسل اعتراف کرد که حریف بسیار بهتر از آن ها بازی 
کرد.به گزارش ایسنا و به نقل از بی تی اســپورت، در آخرین بازی از شب نخست هفته چهاردهم 
لیگ برتر، نیوکاسل در سنت جیمز پارک میزبان شیاطین سرخ بود که این بازی در نهایت با تک 
گل آنتونی گوردون به ســود نیوکاسل به پایان رسید.شــاگردان تن هاخ در این بازی هم نمایش 
فاجعه باری را ارائه کردند و خوش شانس بودند که گل های بیشــتری دریافت نکردند و فقط در 
۱۰ دقیقه پایانی کمی  به حریف خود فشــار آوردند.هری مگوایر، مدافع یونایتدها اعتراف کرد که 
تیمش در این بازی نمایش ناامید کننده ای داشت.او گفت: در ۶ روز سه بازی سخت خارج از خانه 
داشتیم. هفته سختی بود. متاســفانه عملکرد ناامید کننده ای در بازی داشتیم. در نیمه نخست 
بسیار دور از انتظار بودیم. توازن و جنگندگی لازم را در میدان نداشتیم. حریف بسیار بهتر از ما بازی 
کرد. در نیمه دوم کمی بهتر شدیم اما این اصلا کافی نبود.مگوایر ادامه داد: می توانستیم گل بزنیم. 
البته یک گل زدیم که مردود شــد. فرصت های زیادی را روی دروازه حریف خلق نکردیم. حریف 
برخلاف ما بازی خوبی را به نمایش گذاشت و با شایســتگی به پیروزی رسید.مدافغ یونایتدها 
درباره این ســوال که چرا تیمش در بازی های بزرگ ناکام است، گفت: این بازی بهترین فرصت 

بود تا نشان دهیم که می توانیم در بازی های سخت هم پیروز شویم. 

هشدار پیولی: هنوز در حد مدعیان قهرمانی نیستیم 
استفانو پیولی، سرمربی میلان، به ستاره های تیمش هشدار داد که این تیم هنوز در حد حضور در کورس 
قهرمانی نیست.به گزارش »ورزش سه«، میلان در چارچوب رقابت های هفته چهاردهم سری آ ایتالیا در 
ورزشگاه سن سیرو به مصاف فروزینونه رفت و موفق شد با نتیجه ۱-3 برابر این تیم به پیروزی برسد. 
عملکرد خوب بازیکنان این تیم به آن ها کمک کرد که بتوانند ســه امتیاز مهم این بازی را به دست آورند 
تا بخشی از ناکامی هفته گذشته در دیدار برابر دورتموند را جبران کرده باشند و به نوعی دلجویی کوچکی 
از هواداران این تیم به عمل بیاورند. پیولی پس از پایان این بازی در گفت وگو با خبرنگاران اظهار داشت: 
»هدف ما این است که بار دیگر به مسیر کسب پیروزی برگردیم. دو بازی خانگی متوالی برابر فروزینونه 
و فیورنتینا داریم و این قدم رو به جلوی کوچکی است که برداشتیم؛ اما هنوز راهی طولانی در این فصل 
در پیش است و اگر بخواهیم در جمع مدعیان قهرمانی باشیم باید ثبات بیشتری را به دست آوریم. ثبات 
چیزی است که در طول این مدت همیشه کم داشتیم و باید این عامل را به علمکردمان در زمین اضافه 
کنیم. طبیعتا هرچقدر بازیکنان مصدوم زودتر برگردند، گزینه های بیشتری در اختیار خواهیم داشت و 

می توانیم برای تغییر شرایط از سیستم چرخشی یا بازیکنان حاضر روی نیمکت استفاده کنیم.

فداکاری ستاره رئال: برای رشد بقیه بازی می کنم، نه خودم!
تونی کروس، ستاره رئال مادرید، می گوید تمام تلاشش در زمین این است که بتواند به پیشرفت بقیه 
بازیکنان کمک کند.به گزارش»ورزش ســه«، رئال مادرید در چارچوب رقابت های هفته پانزدهم لالیگا 
روبه روی گرانادا قرار گرفت و موفق شــد این تیم را با دو گل از ســر راهش بردارد. این پیروزی اهمیت 
بسیاری برای شاگردان کارلو آنچلوتی داشت چون خیرونا در دیدار این هفته اش پیروز شده بود و آن ها 
برای حفظ صدرنشینی به کسب ســه امتیاز این بازی نیاز مبرمی داشتند که موفق شدند آن را به دست 
بیاورند. کروس که پاس گل اول تیمش را به زیبایی هرچه تمام تر برای براهیم دیاز ارسال کرده بود، پس 
از پایان این دیدار در گفت وگو با خبرنگاران اظهار داشــت: »پاس گلی که برای براهیم دیاز ارسال کردم؟ 
به نظرم این فقط یک پاس عادی و هیچ چیز خارق العاده ای در آن وجود نداشــت. واقعیت این است 
که خیلی دوست ندارم درباره سطح خودم صحبت کنم. دوست دارم که مردم از من خوشحال و راضی 
باشند، از کاری که در این تیم انجام می دهم و دوست دارم که کیفیت بازی من مثل همیشه به تیمم برای 

کسب پیروزی و موفقیت کمک کند.«

هفته ششم مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا:

الاتحاد-سپاهان؛دوئلمرگوزندگیبرایطلاییپوشان

 تیم فوتبال سپاهان در یکی از حساس  ترین دیدارهای این فصل خود 
مهمان الاتحاد عربستان است.به گزارش خبرگزاری ایمنا، در چارچوب 
رقابت های هفته ششــم گروه C لیگ قهرمانان آسیا، تیم های الاتحاد 
عربستان و ســپاهان ایران  امروز  از ســاعت ۲۱:3۰ در ورزشگاه ملک 

عبدالعزیز مکه به مصاف یکدیگر می روند.
هفته ششم و پایانی مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا برای سپاهان 
تبدیل به یکی از حساس ترین و یا شاید سخت ترین دیدار فصل شده 
است. سپاهان در شرایطی به مصاف الاتحاد عربستان می رود که هم 
امکان صعود این تیم به عنوان صدرنشــین وجــود دارد و هم احتمال 

حذف شدن تیم در صورت شکست کاملا محتمل است.
طلایی پوشــان نصف جهان در آغاز کار خود در رقابت های فصل جاری 
لیگ قهرمانان آســیا در عراق برابر نیروی هوایی با تســاوی دو بر دو 
متوقف شدند، ســپس نوبت به بازی با الاتحاد در اصفهان رسید که آن 
ماجراهای عجیب در نهایت باعث شکســت انضباطی سپاهان در آن 
دیدار شد. پس از آن شکست، ســپاهان در ازبکستان برابر آلمالیق به 
برتری رســید و در ادامه در حالی که حکم شکست انضباطی سپاهان 
برابر الاتحاد قبل از بازی برگشت برابر آلمالیق آمده بود، سپاهان با ۹ گل 
به پیروزی رسید تا واکنشی جالب به حواشی آن مقطع داشته باشد. 

بازی با نیروی هوایی در تهران و پیروزی میلی متری سپاهان در آن دیدار 
باعث شد در فاصله یک هفته تا پایان دومی سپاهان در گروه C قطعی 
شود و حالا این فرصت وجود دارد که سپاهان حتی به عنوان صدرنشین 
به مرحله بعد صعود کند.ســپاهان که در حال حاضر با ۱۰ امتیاز در رتبه 
 دوم گروه C لیگ قهرمانان آســیا قرار گرفته است در صورت پیروزی
  در زمین الاتحاد به عنوان تیم صدرنشــین به طور قطع صعود می کند
  و در صورت تســاوی نیز به احتمال بــالا ۹۵ درصد به عنــوان یکی از

 سه تیم برتر دوم گروه های پنج گانه غرب آسیا به مرحله حذفی صعود 
خواهد کرد، اما در صورتی که ســپاهان برابر الاتحاد شکســت بخورد، 
سرنوشــت صعود از گروه این تیم به نتایج تیم های سایر گروه ها گره 
می خورد و احتمال حذف شــدن این تیم بیش از ماندن در مسابقات 

خواهد بود.

الاتحاد در غیاب کانته و بنزما
شاید بهترین خبر برای سپاهان قبل از جدال با الاتحاد مصدومیت کریم 
بنزما، ســتاره این تیم بود؛ مهاجمی که نبودش برابر سپاهان می تواند 
در نهایت با ضرر الاتحاد تمام شود. البته الاتحاد آنقدر بازیکن شاخص 
در فاز تهاجمی خود دارد که شاید مصدومیت یک بازی نتواند اثری در 

عملکرد این تیم داشته باشــد. عبدالرزاق حمدا...و کورونادو دو مهره 
هجومی الاتحاد هستند که بیشترین خطر را برای خط دفاعی سپاهان 
خواهند داشت. رومارینیو، دیگر مهاجم الاتحاد نیز به دلیل مصدومیت 
برابر سپاهان غایب خواهد بود تا دست مارسلو گایاردو، سرمربی جدید 
این تیم در فاز تهاجمی کمی بسته باشد.مصدومیت و غیبت انگولو کانته، 
هافبک فرانســوی الاتحاد دیگر خبر بد برای ســرمربی جدید الاتحاد 
است. این هافبک ریزنقش که شاید بهترین مهره الاتحاد در این فصل 
از رقابت ها بوده اســت چند هفته پیش به دلیل مصدومیت از ترکیب 

الاتحاد خارج شد و در حال حاضر دوران نقاهت را می گذراند.

غایبان سرشناس سپاهان برای جدال مکه
دو اخراجی سپاهان در بازی قبل برابر نیروی هوایی باعث شد سپاهان 
در روزهایی که به جز نورافکن غایب دیگری نداشــت، به یک باره با سه 
غایب به جدال با الاتحاد برود. محمد جواد حسین نژاد و هادی محمدی 
دو محروم ســپاهان در این بازی هســتند و امید نورافکن نیز به دلیل 
مصدومیت همچنان در دســترس مورایس نیســت، با این وجود سه 
محروم و مصدوم سپاهان همراه با تیم به مکه رفته اند تا حداقل از لحاظ 

روحی و روانی بتوانند برای تیم نتیجه بخش باشند.

خبر روز

یک بازیکن استقلال در خطر از دست دادن دربی
بازیکن استقلال درصورت دریافت کارت زرد در بازی با فولاد، این بار قطعا دربی را از دست خواهد داد. تیم 
فوتبال استقلال درحالی شنبه آینده از هفته دوازدهم رقابت های لیگ برتر در اهواز به مصاف فولاد می رود 
که برگزاری این دیدار علاوه بر حساسیت های خاص خود از لحاظ نتیجه گیری برای آبی ها به منظور تداوم 
صدرنشینی، از ابعاد دیگر نیز می تواند برای استقلالی ها از حساســیت خاصی برخوردار باشد. بر همین 
اساس اســتقلال درحالی به مصاف فولاد می رود که تنها یک بازیکن سه کارته در ترکیب این تیم حضور 
داشته و سایر بازیکنان این تیم از این لحاظ در معرض خطر قرار ندارند تا از این لحاظ شرایط برای نکونام 
بحرانی نباشد.گفتنی است؛ امید حامدی فر تنها سه کارته استقلالی ها محسوب شده و این در حالی است 
که تا پیش از این گفته می شــد این بازیکن با توجه به کارت زردی که در بازی با ذوب آهن دریافت کرده 
چهارکارته شده و دیدار با فولاد را از دســت داده که با استعلام باشگاه مشخص شد  این بازیکن سه کارته 

است.

بازیکنان نساجی برای آخرین بار کت و شلوار پوشیدند!
کاروان نســاجی مازندران در غیاب چند بازیکن خود تهران را به مقصد ریاض ترک کرد.کاروان نساجی 
مازندران در غیاب چند بازیکن خود تهران را به مقصد ریاض ترک کرد.به گزارش»ورزش سه«، اعضای تیم 
نساجی با پرواز اختصاصی خود به عربستان سفر کردند تا آماده مسابقه الهلال عربستان شوند.کاروان 
نساجی با کت و شلوارهای یک دست که برای مسابقات آســیایی در نظر گرفته شده، از طریق فرودگاه 
تهران به سمت ریاض حرکت کرد.در این سفر محمدرضا عباسی به دلیل آسیب دیدگی، رشید مظاهری 
به دلیل ابتلا به آنفولانزای شدید و امیرمهدی جانملکی به دلیل محرومیت حضور ندارند.مهدی رحمتی و 
شاگردانش که شانسی برای صعود به دور دوم لیگ قهرمانان آسیا برای آن ها باقی نمانده، امیدوار هستند 

در مصاف با الهلال عملکرد خوبی داشته باشند و وداعی آبرومند با لیگ قهرمانان کنند.

»اللهیار« در ناباورانه ترین روزهای زندگی
ستاره ایرانی هال سیتی حتی در فهرست نفرات تیمش هم جایی ندارد.به گزارش »ورزش سه«، اللهیار 
صیادمنش در فصل جاری وضعیت عجیبی را تجربه می کند و پس از دو مصدومیت متوالی که نگذاشت 
به ترکیب هال سیتی برسد و در رقابت های چمپیونشیپ انگلیس بدرخشد، حالا چهار مسابقه متوالی 
است که کاملا از ترکیب فاصله گرفته و حتی دوباره در فهرست قرار نگرفته است.پدیده سابق فوتبال ایران 
که در دور برگشــت فصل ۲۲-۲۰۲۱ حضور قرضی در هال سیتی داشــت و در ۱۲ مسابقه چمپیونشیپ 
انگلیس یک گل به ثمر رساند و پس از آن انتقالش به این باشگاه از فنرباغچه را با رقم 4 و نیم میلیون 
یورویی قطعی کرد، سال گذشته در ۱۹ بازی دو گل زد و دو پاس گل داد، اما در این فصل اوضاع عجیبی 

برای او رقم خورده است.

خبر خوشحال کننده برای سپاهان: امید اینجاست
امید نورافکن شرایط همراهی تیمش را به دست آورده و در سفر طلایی پوشان به جده نیز آنها را همراهی 
کرده است.به گزارش »ورزش ســه«، هرچند دوری امید نورافکن از ترکیب ســپاهان به دلیل اسکواد 
مناســبی که ژوزه مورایس در اختیار دارد، خصوصا در بازی های داخلی چندان به چشم نیامده، اما مرد 
پرتغالی قطعا برای عبور از الاتحاد سرسخت و مدعی، به توانایی این مهره ملی پوش و چپ پا امید زیادی 
دوخته است.امید نورافکن یکی از چهره هایی بود که در سفر به جده، تصویرش شکار شده است تا مشخص 
شود نورافکن نیز بعد از مدت ها احتمالا در لیست بازی قرار داشته باشد.نورافکن که البته فرصت چندانی 
شاید برای نمایش توانایی هایش در آستانه جام ملت ها در پیش ندارد، امیدوار است به واسطه اعتمادی 
که امیر قلعه نویی به وی دارد و مهره موردعلاقه سرمربی تیم ملی محسوب می شود، طی فرصت باقی 

مانده و با نمایش توانایی هایش جواز حضور در این رقابت ها را به دست بیاورد.

مستطیل سبز

کارشناس کشتی:
آقایان به کشتی ظلم 

می کنند
کارشــناس کشــتی ایران گفت: نتایج لیگ 
کشــتی زنگ خطر را برای مسئولان ورزش 
به صــدا درآورده و امیدوارم هــر چه زودتر 
فکری به حال فضای بحران زده فدراســیون 
کشــتی کنند.عباس جدیدی در گفت وگو با 
خبرنگار مهر، درباره شــرایط لیگ کشتی و 
باخت کشــتی گیران به روس ها اظهار کرد: 
زمانی که ما در کشتی حضور داشتیم همیشه 
روس ها را شکست می دادیم الان نمی دانم 
چه اتفاقی افتاده که کشتی به این روز افتاده 
که در خاک ایران، کشتی گیران روس قدرت 
خودشان را به رخ کشــتی گیران ایران دیکته 
می کنند.وی گفت: من همه صحبت هایم را 
در مورد وضعیت کشــتی در فضای مجازی 
مطرح کردم، از اینجا به بعد مسئولان و مردم 
باید در مورد کشــتی صحبت کننــد. تکلیف 
شــرعی برعهده من بود که در مورد وضعیت 
کشتی هشدار بدهم و به هیچ عنوان هم قصد 
نداشــتم از جملات نامرتبط اســتفاده کنم. 
مطمئنا با شرایط وخیمی که کشتی ایران دارد 
قطعا در المپیک کار سختی پیش رو خواهیم 
داشت.جدیدی خاطرنشان کرد: من هشدار را 
در مورد وضعیت کشتی دادم؛ اما برخی افراد 
ناراحت شدند و متاسفانه انتقادپذیر نیستند 
و تاب آوریشان کم است. این دوستان به قوه 
قضاییه پناه بردند که چــرا از ما انتقاد کردند، 
این رفتار نشــان دهنده ضعف آن هاســت. 
مسئولان فدراسیون کشــتی به جای اینکه 
به متن بپردازند به حواشــی توجه می کنند 
و این شــیوه و روش آن ها شــده است.وی 
گفت: متاســفانه وقتی راه و روش مسئولان 
فدراسیون کشتی این گونه است که به جای 
حل مشکل صورت مسئله را پاک و اگر کسی 
هم انتقاد کند به شدت آن را سرکوب می کنند، 
نتیجه اش همین می شــود که کشتی به این 
حال و روز افتاده اســت. من نمی دانم تا کی 
باید دستخوش نمایش های سیاسی باشیم. 
ماحصل همه این رفتارها نتایجی است که در 

فینال لیگ کشتی به دست آمد.

سپاهان در صورت پیروزی در زمین الاتحاد به عنوان 
تیم صدرنشین به طور قطع صعود می کند و در صورت 
 تساوی نیز به احتمال بالا ۹۵ درصد به عنوان یکی از
 سه تیم برتر دوم گروه های پنج گانه غرب آسیا به مرحله 

حذفی صعود خواهد کرد

فوتبال جهان

عکس خبر

 بازگشت اژدهای 
ایرانی با بغض و گریه

»گلزنی مجدد طارمی« سوژه اصلی 
رسانه های پرتغال بعد از بازی پورتو 
با فامالیســائو بود که با نتیجه 3 بر 

صفر به نفع اژدها به پایان رسید.

 سرمربی تیم ملی کشتی آزاد در حالی استعفای 
خود را به فدراســیون تقدیم کرد که هنوز علت این 
تغییر در فاصله کمتر از هشــت مــاه تا بازی های 
المپیک اعلام نشــده اســت.به گــزارش ایرنا، 
جامعه کشتی شاهد یک خبر غیر منتظره از سوی 
فدراســیون بودند خبری که حکایــت از تغییر و 
تحول در کادر فنی این تیم می داد؛ پژمان درستکار 
اســتعفا داد و محســن کاوه جایگزین وی شد؛ 
خبری که آنچنــان ناگهانی بود کــه باورش حتی 
برای نزدیک ترین افراد به درســتکار ســخت بود 
و حتــی برخی ایــن اســتعفا را مصلحتی و یک 
نوع برکناری محترمانه قلمــداد می کردند.برخی 
دیگر نیز باور داشــتند که برکناری وی زمانی کلید 
خورد که محســن کاوه از ســوی علیرضا دبیر به 
عنوان ناظر ویژه فدراســیون بر تیم ملی کشــتی 
آزاد انتخاب شــد. پس از انتصاب کاوه به عنوان 
ناظر ویژه رییس فدراســیون در تیم ملی کشتی 
آزاد، ایرنا در گزارشــی با عنوان ابقای درستکار با 
پیشــروی کاوه تا یک قدمی نیمکت پژمان؟! به 
تغییرات احتمالی در کادر فنی تیم ملی کشــتی 
آزاد پرداخــت. در این گــزارش احتمالات زیادی 
مورد بررســی قرار گرفته و حتی در آن به جراحی 
درستکار نیز اشاره شــد. جراحی که می تواند یکی 
از دلایل اســتعفا یا برکناری محترمانه سرمربی 
تیم ملی باشد.درستکار چند روز پیش از جراحی 
در نشست خبری خود با اهالی رسانه اعلام کرد: 

تغییرات حق دبیر اســت و جایگاه او هم در کادر 
فنی موروثی نیست.در گزارش ایرنا تاکید شد که 
در صورت ناگزیر بودن فدراسیون برای انجام این 
تغییرات، محسن کاوه محتمل ترین گزینه است. 
استعفای درســتکار همچنین علامت سوال های 
زیادی دارد که برای پاسخ به آن نیاز به زمان است 
اما پشت این علامت ســوال ها احتمالاتی وجود 
دارد که روند استعفای ســرمربی تیم ملی کشتی 
آزاد را تسریع کرده اســت. درستکار از شهریور ماه 
سال ۱4۰۰ سکان هدایت تیم را بر عهده گرفت و در 
این 4۰ ماه ۶ مدال طلا، هشت نقره و 4 مدال برنز 
را در آوردگاه های جهانی برای ایران کســب کرد. 
همچنین درســتکار موفق به کسب ۲ عنوان نایب 

قهرمانی و یک عنوان سوم تیمی برای ایران شد.
همچنین حســن یزدانی با هدایت درستکار تنها 
پیروزی خود را در برابر تیلور، در مسابقات جهانی 
اسلو ثبت کرد.البته یزدانی در ۲ رقابت جهانی ۲۰۲۲ 
و ۲۰۲3 بلگراد نتیجه را به تیلور واگذار کرد و حتی 
در جهانــی ۲۰۲3 بلگراد برابــر جادوگر آمریکایی 
ضربه فنی شــد، باختی که نتایج تیمی و انفرادی 
آزادکاران را تحت تاثیر قرار داد و سیل انتقادات را 
به سوی درستکار روانه کرد. انتقاداتی که در پاره ای 
از مواقع به ســمت سرمربی و در شــرایطی نیز به 
دستیارانی وی برمی گشــت. انتقاد از دستیاران 
درســتکار موجب شــد تا وی تصمیم بگیرد که ۲ 
دستیار خود را تغییر دهد اقدامی که قرار بود پس از 

مسابقات قهرمانی کشور انجام شود و درستکار نیز 
در گفت وگو با ایرنا آن را تایید کرد.

خیز درستکار برای تغییر در کادر فنی بی تردید در 
اســتعفای وی بی تاثیر نبوده اســت. یکی از مهم 
ترین احتمالات در خصوص این تغییرات مخالفت 
فدراســیون با گزینه های پیشــنهادی درستکار یا 
تحمیل یک گزینه خاص به سرمربی تیم ملی بوده 
اســت. اینکه پژمان چه گزینه ای برای جانشینی 
دســتیاران خود در نظر گرفته بود و فدراسیون چه 
واکنشــی به تصمیم وی داشته معمایی است که 
می تواند از استعفای ناگهانی درستکار رمزگشایی 
کند.این استعفا درحالی جامعه کشتی را غافل گیر 
کرد که شنیده می شود درستکار که برنامه هایش 
برای المپیک را هم مشخص کرده بود، برای کوچ 
کردن تیم در المپیک پاریس قصد گرفتن برخی 
امتیازات را از علیرضا دبیر داشــته و شاید مطرح 
کردن همین خواســته ها عاملی شــد تا وقتی با 
مخالفت یا احتمالا مقاومت رییس فدراســیون 
مواجه شد، تصمیم به اســتعفا بگیرد؛ استعفایی 

که البته دبیر هم برای پذیرش آن معطل نکرد.

 رمزگشایی از استعفای »درستکار«

عکس: خبرورزشی
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رییس دفتر تبلیغات اسلامی استان اصفهان:

 فراخوان سومین کنگره ملی شعر »حضرت مادر« 
منتشر شد

رییس دفتر تبلیغات اســلامی اســتان اصفهان گفت: فراخوان ســومین کنگره شعر »حضرت 
مادر« منتشــر شــد و علاقه مندان تا پایان دی فرصت دارند تا در این رویداد فرهنگی شــرکت 
کنند.»عبدالرسول احمدیان« رییس دفتر تبلیغات اسلامی اســتان اصفهان در نشست خبری 
کنگره ملی شعر »حضرت مادر«، با اشــاره به برگزاری موفق این کنگره در دو سال گذشته، اظهار 
داشت: امسال سومین کنگره ملی شعر »حضرت مادر« از امروز و در ایام فاطمیه آغاز خواهد شد و 
تا پایان دی  ادامه دارد. تلاش می کنیم پس از داوری آثار به گونه ای برنامه ریزی شود که اختتامیه 
مراسم به همراه معرفی ۱۰ شاعر برتر آیینی در سالروز ولادت حضرت فاطمه )س( برگزار شود.وی 
افزود: سومین دوره کنگره ملی شــعر »حضرت مادر« ویژه حضرت »نرجس خاتون« مادر امام 
زمان )عج( و با محوریت زن  از منظر قرآن کریم و  مادران ائمه )ع( برگزار خواهد شد. سال گذشته 
دومین کنگره شعر حضرت مادر با حضور ۱۵۰ شاعر و قریب ۷۵۰ اثر به دبیرخانه جشنواره رسید.

حجت الاسلام احمدیان خاطر نشان کرد: امسال چندین مجموعه از جمله محفل شعر آیینی انگور، 
سازمان فرهنگی اجتماعی شهرداری اصفهان، حوزه هنری ســازمان تبلیغات اسلامی اصفهان، 
صدا و سیمای مرکز اصفهان و اداره کل فرهنگ و ارشاد اســلامی اصفهان در برگزاری این کنگره 
مشارکت دارند.وی خاطر بیان کرد: امســال همچنین در اختتامیه کنگره از »عباس شاه زیدی« 
معروف به »خروش اصفهانی« از شعرای آیینی کشــور و برگزیده بیش از ۲۲۰ کنگره شعر و داور 
بیش از ۲۷۰ کنگره و  جشنواره شعر تجلیل خواهد شد. همچنین مجموعه آثار فاخر این کنگره در 

قالب کتابی منتشر  می شود.

مدیرعامل سازمان تاکسیرانی شهرداری اصفهان:

 کیفیت خدمت رسانی   به معلولان را
 افزایش می دهیم

مدیرعامل ســازمان مدیریت و نظارت بر تاکســیرانی شــهرداری اصفهان گفت: این ســازمان 
ســعی دارد بانک اطلاعاتی خوبی را از تعداد معلولان ساکن در شــهر ایجاد کند تا بتوان کیفیت 
خدمت رسانی و ســرویس دهی را افزایش داد.محمد پرورش اظهار کرد: در راستای تسهیل در 
حمل ونقل معلولان ۵ دستگاه ون تجهیز شده است.وی با بیان اینکه اتفاق مبارکی که رخ داده این 
است که حمل ونقل معلولان با ون مبتنی بر سامانه انجام می شود، گفت: امکان ثبت درخواست 
برای استفاده از این ون ها در خانه وجود دارد.مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی 
شهرداری اصفهان تصریح کرد: این نوع خدمت در کشــور بی نظیر است، در گذشته در تهران این 
اتفاق رقم خورده بود و استفاده کنندگان باید ۴۸ ســاعت قبل رزرو و ثبت نام را انجام می دادند، 
اما معلولان در شــهر اصفهان برای بهره مندی از ون می توانند از ۲۴ ســاعت قبل درخواست خود 

را ثبت کنند.
پرورش افزود: در این راستا مدیریت شهر پیشنهاد تخفیف ۷۰ درصدی را برای استفاده معلولان 
از ون های پیش بینی شده، ارائه و بر این اســاس لایحه ای تنظیم و تقدیم شورای اسلامی شهر 
کرده اســت.وی تصریح کرد: این خدمت آزمایشــی اســت، در آغاز تعداد معلولانی که از ویلچر 
اســتفاده می کنند ۱۶۰۰ نفر اعلام شــده بود، اما در حال حاضر این تعداد به بیش از پنج هزار نفر 
رسیده است.مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شــهرداری اصفهان گفت: این 
سازمان ســعی دارد بانک اطلاعاتی خوبی را از تعداد معلولان ساکن در شــهر ایجاد کند تا بتوان 
کیفیت خدمت رســانی و ســرویس دهی را افزایش داد.به گزارش ایمنا، در این جلسه اعضای 
شورای اسلامی شهر خواستار پیگیری مدیریت شهر، برای افزایش تعداد پنج ون ویژه معلولان 

به ۱۰ دستگاه تا پایان سال شدند.

آلودگیدستازسرهوابرنمیدارد؛

نفس اصفهان همچنان تنگ است

 مراکز سنجش آلودگی هوا اعلام کرده اند وجود آلاینده 
ها در هوای اصفهــان تا روزهای آینده هــم ادامه دار 
خواهد بود و با توجه به ســکون هوا احتمال وجود آلودگی و ماندن در 
وضعیت فعلی در روزهای آینده محتمل اســت. در شرایطی وضعیت 
آلودگی هوای اصفهان تا شــاخص ۱۶۸ هم رسید که بر اساس اعلام 
مســئول امور کنترل کیفیت هــوا در معاونت حمل ونقل شــهرداری 
اصفهان این عدد در برخی از ایستگاه ها رکوردهای بیشتری را هم ثبت 
کرده است بر این اساس سنجش کیفیت هوا در ایستگاه های انقلاب 
با شاخص ۱۷۰، پارک زمزم و سپاهان شــهر با شاخص ۱۶۰، ولدان با 
شاخص ۱۵۹، فیض با شــاخص ۱۵۷، دانشــگاه صنعتی و رهنان با 
شاخص ۱۵۶، کاوه با شاخص ۱۵۵، خیابان ۲۵ آبان با شاخص ۱۵۴ 
و فرشادی با شــاخص ۱۵۳، در وضعیت هوای ناســالم برای عموم 
)قرمز( است، ایســتگاه زینبیه با شــاخص ۱۳۸ در موقعیت ناسالم 

)نارنجی( قرار داشت.
همچنین بر اســاس ســامانه برخط کنترل کیفیت هوای ســازمان 
حفاظت محیط زیســت منطقه اصفهان با قرار گرفتن روی عدد ۱۶۸ 
در وضعیت هوای ناسالم برای عموم )قرمز( قرار دارد، ایستگاه های 

خرازی با شاخص ۱۷۰، احمدآباد با شاخص ۱۶۹ و پروین با شاخص 
۱۶۵ ناسالم برای عموم )قرمز( بود.

بر اساس گزارش اداره کل هواشناسی استان اصفهان و پیش آگاهی 
هوا، بررسی نقشه های هواشناسی بیانگر استقرار جوی پایدار تا پایان 
روز چهارشــنبه بر روی اســتان است، بر این اســاس طی این مدت 
وضعیت جوی در بیشتر مناطق صاف تا قســمتی ابری، گاهی وزش 
باد ملایم پیش بینی می شــود، در نواحی مرکزی، صنعتی و کلانشهر 
اصفهان آســمانی غبارآلود و کاهش دیــد و کیفیت هوا و انباشــت 
آلاینده های جوی مورد انتظار است، تغییرات دما محسوس نخواهد 
بود، آســمان اصفهان نیز صاف تا قســمتی ابری و غبارآلود با هوای 

آلوده همراه است.
در این شــرایط به نظر می رســد تنهــا همان گزینه های همیشــگی 
مســئولان، روی میز اســت؛ دو گزینه تعطیل کردن مدارس و زوج و 
فرد کــردن تردد خودروها... امــا این اقدامات در شــرایط اضطراری 
کنونی به نظر نمی رســد بتواند چنــدان تاثیری در اوضاع و شــرایط 
داشــته باشــد. هر بار با تشــدید آلودگی هوای اصفهان، مدارس به 
تعطیلی کشــیده شــده و محدودیت های ترافیکی و طرح زوج و فرد 

گســتره بیشــتری پیدا می کند اما با بهبود وضعیت، اوضاع به روال 
قبل بازگشــته و چند روز بعد دوباره آلودگی هــوا، نفس اصفهانی ها 
را تنگ می کند.امــروز ضربات آلودگــی هوا و تعطیلــی مدارس بر 
اقتصاد و ســلامت مردم غیرقابل انکار است، موضوعی که هزینه های 
گزاف را روی دســت برنامه ریزان و مســئولان می گذارد، درحالی که 
می توان با برنامه ریزی منطقی و اصولی از بســیاری از این هزینه ها 
جلوگیری کرد. حل معضل آلودگی هوای اصفهان ســال های ســال 
 اســت که به فردا افتاده و در حــال حاضــر در بحرانی ترین وضعیت 

خود قرار دارد. 
در کنار هزاران وعده وعید که تنها تیتر رســانه ها می شــود آنچه باقی 
مانده به شــماره افتادن نفس های اهالی این شهر بی برنامه است؛ با 
دومینوی ســوءمدیریت در این حوزه کار از توصیه و راهکار و اقدامات 
زودبازده و مسکنی گذشته اســت.در ســاده ترین مولفه هایی که به 
جلوگیری و یا کاهش میزان آلودگی هوا منجر می شــود، می توان به 
توسعه ناوگان حمل  و نقل عمومی به  ویژه توســعه ناوگان زیرزمینی 
اشاره کرد؛ اما تا زمانی که عزم ملی به وجود نیاید، همواره باید منتظر 

مسکن های مقطعی بود.

امام جمعــه اصفهان گفــت: ائمه جمعــه از هم 
اکنون مردم را به مشــارکت در انتخابات و حضور 
پای صنــدوق های رای ترغیب کنند.سیدیوســف 
طباطبایی نژاد در گردهمایــی ائمه جمعه در حوزه 
علمیه استان افزود: مشارکت و حضور مردم پای 
صندوق های رای از دغدغــه های مهم رهبر معظم 
انقلاب اســت که همه باید برای تحقق آن به سهم 

خود نقش آفرینی کنند.امام جمعه اصفهان با بیان 
اینکه درباره مسئله حضور پای صندوق های رای، 
باید برای مردم صحبت کرد، افزود: حضور کمرنگ 
و نبود مشارکت برخی از افراد در این عرصه مهم به 
دلیل قضاوت های سطحی و به دور از تفکر است.
نماینده ولــی فقیه در اصفهان ادامــه داد: یکی از 
اهرم های ترس دشمنان ارائه تصویر واضح از قوت 
و نفوذ حکومت اسلامی است، از این رو لازم است 
مردم را برای آمدن به پای صندوق های رای ترغیب 
و اینکه اگر آمار مشارکت انتخابات پایین باشد به 
مثابه تضعیف حکومت است، برای آنها تبیین کرد.
وی بیان دستاوردهای نظام و دولت های پس از 

انقلاب را ضروری دانست و افزود: پیشرفت های 
کشــور در بخش های مختلف در شرایط تحریم و 
توطئه چینی دشمنان باید با روش های تاثیرگذار 
به اطلاع مردم برسد.امام جمعه اصفهان همچنین 
حمایت از مردم مظلوم غزه را ضروری دانســت و 
افزود:غرب پس از جنگ جهانی دوم کشــورهای 
اســلامی به مثابه غنیمت بین خود تقسیم کرد و 
انگلیس فلسطین را در اختیار گرفت تا راه را برای 
حمله به همه کشورهای اسلامی باز کند.وی اضافه 
کرد: اسراییل به راستی یک غده سرطانی است که 
به دنبال ایجاد پایگاه در بین کشورهای اسلامی و 

تهدید ملت هاست.

 امام جمعه اصفهان:

 ائمه جمعه مردم را به مشارکت در انتخابات ترغیب کنند

دراینشرایطبهنظرمیرسدتنهاهمانگزینههای
همیشگیمسئولان،رویمیزاست؛دوگزینهتعطیل
کردنمدارسوزوجوفردکردنترددخودروها...اما
ایناقداماتدرشرایطاضطراریکنونیبهنظرنمیرسد

بتواندچندانتاثیریدراوضاعوشرایطداشتهباشد

نسخه اشتباه میراث فرهنگی برای بناهای اصفهان
رییس کمیسیون عمران، معماری، شهرسازی و بافت تاریخی شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: 
نسخه اشــتباهی که میراث فرهنگی برای بناهای اصفهان پیچیده است را اطراف مسجد جامع 
مشاهده می کنیم.رســول میرباقری، 
در نطق میان دســتور صدودوازدهمین 
جلســه علنی شــورای اســلامی شهر 
اصفهان با بیان اینکه امروز شــهرها با 
مسائلی همچون ســیمای ناموزون و 
آشــفتگی بصری روبه رو هستند، اظهار 
کرد: شهر سیستمی پویاست که عناصر 
آن با هم در ارتباط مستقیم است و برای 
تنظیم روابط پایــدار در عناصر بصری، 
هماهنگــی و نظم ضروری اســت.وی 
افزود: بدنه های شــهری کــه در دوران 
مختلف شکل گرفته است، نمایان گر شخصیت شهر و حامل ارزش های فرهنگی و محیطی یک 
جامعه نیز محسوب می شود.رییس کمیســیون عمران، معماری، شهرســازی و بافت تاریخی 
شورای اســلامی شــهر اصفهان با بیان اینکه یکی از مهم ترین شــاخص ها، توجه به مؤلفه های 
زیبایی شناسی در نما و تابلوهای شهری اســت، گفت: در سال های اخیر ساختمان هایی ساخته 
شــده که باید از آن ها به عنوان وصله ناجور ســازمان بافت یا کالبد نام بــرد.وی تاکید کرد: برای 
همخوان کردن این ساختمان ها با فرهنگ ایرانی اسلامی باید چاره ای کم هزینه اندیشید و پرسید 
چرا ما به معماری و ارزش های فرهنگی خودمان بی تفاوت شــده ایم و چرا مصالح غیربومی و 

برگرفته از فرهنگ معماری غرب و صرفا تقلیدی سبب آشفتگی در شهرهای ما شده است؟
میرباقری با اشاره به ایجاد کمیته پیرایش شهری در مدیریت قبلی شهر گفت: حرکت خوبی در 
آخر دوره قبل شاهد بودیم که این اقدام در دوره اخیر به فراموشی سپرده شد، البته پیگیری هایی 
داشتیم، اما هنوز موتور آن به راه نیفتاده است. در این راستا در ابتدای دوره صحبت از یک مشاور 
مطرح شــد که دوره قبل کار را خوب پیش برده بود که از آن استفاده نشــد.وی با اشاره به لزوم 
بازگشایی گلوگاه ها بیان کرد: دو سال است اصرار می کنیم که در این خصوص عدالت رعایت شود، 
گلوگاه ها بر اساس شــعار محله محوری باید در دو سال باقی مانده باز شــود، اما هنوز مشاهده 
می کنیم که گلوگاه های ضروری باز نشده است.رییس کمیسیون عمران، معماری، شهرسازی و 
بافت تاریخی شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: نسخه اشتباهی که میراث فرهنگی برای بناهای 
اصفهان پیچیده را در اطراف مسجد جامع مشــاهده می کنیم؛ گاهی چندین هزار متر خانه های 
مردم به تلی از خاک تبدیل و برخی نیز به خاطر نبــود مدیریت صحیح در حال رفتن از آن منطقه 
هســتند. آن منطقه محلی برای کارگاه های زرگری، آســیب زا، اتباع و هزاران مشکل دیگر شده 
است.وی با اشاره به بازدید هفته گذشته از کوچه های اطراف مسجد جامع گفت: اگر اتفاقی رخ 
دهد ســلامت و امنیت انســان ها در این منطقه به خطر می افتد. مرتب از بافت تاریخی صحبت 
می کنیم، در حالی که سلامت انسان ها مهم تر اســت؛ اما تاکید می کنیم که افراط و تفریط در هر 
کاری اشتباه است.میرباقری بیان کرد: در معاونت شهرسازی، پس از دو سال پیگیری اداره بافت 
تاریخی تشکیل شــد که هنوز پویا نیست، قرار شــد در مناطق ۳، ۱ و ۵ کارشناسان بافت تاریخی 
مستقر شوند تا مســیر ویژه ای برای پیگیری امور در این حوزه باز شــود و برای مراجعه کنندگان 
تسهیل گری صورت گیرد.وی با بیان اینکه اداره بافت و ستاد در این معاونت ها باید تقویت شود، 
گفت: کارشناسان مناطق هرچه زودتر معرفی شوند، شهروندان نیز با مراجعه به کارشناسان بافت 
و اداره بافت در معاونت شهرسازی موضوعات خود را پیگیری کنند؛ همچنین بسته ای در معاونت 
شهرسازی آماده شده که تسهیلات فراوانی را برای گلوگاه های بافت های فرسوده فراهم می کند 

که امیدواریم هرچه زودتر عملیاتی شود.

اخبار

خبر روزبا مسئولان

 شهردار اصفهان مطرح کرد:

اتوبوس های برقی در مسیر 
نصف جهان

شهردار اصفهان گفت: طی دو هفته گذشته 
۵۰ دســتگاه اتوبوس ۱۸ متری خریداری 
کردیم و در حــال انعقــاد قــرارداد خرید 
۵۰ دســتگاه اتوبوس برقی هســتیم.علی 
قاســم زاده با اشــاره به بودجه و اعتبارات 
شــهرداری اصفهان در ســال جاری ادامه 
داد: بودجــه ۱۴۰۲ شــهرداری اصفهــان 
و ســازمان های وابســته حــدود ۲۳ هزار 
میلیارد تومان اســت، از این رو باید ماهانه 
دو هزار میلیارد درآمد کســب کند و دو هزار 
میلیارد تومان خرج کنیم.وی تصریح کرد: 
تنها بودجه دولتی ســال جاری شــهرداری 
۶۰۰ میلیــارد تومان اوراق مشــارکت بود که 
بازپس دهــی ۵۰ درصد آن بــا دولت و ۵۰ 
درصد دیگر بر عهده شــهرداری اســت و در 
اصل حــدود ۳۰۰ میلیارد تومــان از بودجه 
۲۳ هــزار میلیــارد تومانی ســال جاری را 
دولت به شــهرداری اصفهان بــرای پروژه 
قطار شــهری کمک کرد.وی اضافه کرد: در 
حوزه حمل ونقل و ترافیک، اولویت نخست 
را خط دوم قطار شــهری قرار داده ایم، زیرا 
قطاری شــهری پاک ترین و ســالم ترین 
وســیله برای حمل ونقل است.قاسم زاده با 
بیان اینکه در حال حاضر احداث هر کیلومتر 
قطار شهری ســه هزار میلیارد تومان هزینه 
لازم دارد، تاکید کرد: تصمیم داریم به عنوان 
یک کار اساســی و زیربنایی، فاز نخســت 
خط دو قطار شــهری را تا پایان سال آینده 
راه اندازی کنیــم.وی با اشــاره به وضعیت 
شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان اظهار کرد: 
سال ۱۳۹۶، ۱۴۰۰ دستگاه اتوبوس در حال 
سرویس دهی به شــهروندان و اوایل دوره 
ششم مدیریت شهری ۵۷۰ اتوبوس در حال 
ســرویس دهی بود، از این رو طی دو سال 
گذشــته تلاش کردیم تعداد اتوبوس ها به 
استاندارد لازم برسد.طی دو هفته گذشته ۵۰ 
دستگاه اتوبوس ۱۸ متری خریداری کردیم 
و در حال انعقاد قرارداد خرید ۵۰ دســتگاه 

اتوبوس برقی هستیم.

اعضای شورای اسلامی شــهر اصفهان میزبان معاون فرهنگی دانشکده حقوق و تعدادی از اعضای انجمن علمی دانشــکده حقوق دانشگاه اصفهان بودند.محمد 
نورصالحی، رییس شورای اسلامی شهر اصفهان در این جلســه اظهار کرد: آمادگی داریم تا نخبگان دانشگاه در کنار مدیریت شهری، با مشارکت به رفع مشکلات و 
ارتقای شرایط زیست محیطی کمک کنند.وی افزود: کمیسیون های تخصصی شورای اسلامی شــهر با دعوت از انجمن علمی حقوق می توانند، با احصای ایده ها و 
پیشنهادهای آن ها، این موارد را پیگیری کنند.عباس حاج رسولی ها، رییس کمیسیون اقتصادی، سرمایه گذاری و گردشگری شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به 
خاطرات دوران دانشجویی خود در روز دانشجو و مبارزات علیه رژیم ستم شاهی با تاکید بر اینکه نباید تاریخ را فراموش کنیم، اظهار کرد: متاسفانه شوراها دیر فعالیت 
خود را آغاز کردند، در حقیقت قانون اساسی دارای دو بال مجلس شورای اسلامی و شوراهاست، که اکنون یک بال قانون اساسی که به شوراها اختصاص دارد، بسته 
است.وی افزود: درخواست می کنم شوراها مطالبات بحق مردم را طلب کنند.مصطفی نباتی نژاد، رییس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شهر اصفهان نیز با بیان 
اینکه در موضوع مسائل زیست محیطی اجماع از سوی همه گرایش ها و ذهنیت های مختلف وجود دارد، اظهار کرد: هر فردی در هر جایگاهی که ایستاده است باید 
ببیند برای حل این مشکلات چه کاری می تواند انجام دهد، شما دانشجویان، دانش حقوقی دارید، بنابراین پیرامون حقابه زیست محیطی شهر اصفهان و بی آبی، در 
چهارچوب قانون اتفاقاتی را رقم بزنید تا دانشگاه پیشران باشد.رییس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به طرح »شهرجو« تصریح کرد: این 
طرح شبیه سازی مدیریت شهر برای دانشجویان است، دانشجویان برای تجربه این فرآیند می توانند با تشکیل گروهی در بازدیدهای مستمر و جلسات شرکت کنند.

 دغدغه دانشجویان حقوق دانشگاه اصفهان روی میز شورای شهر

 آیین تکریم و معارفه 
مدیرعامل شرکت 

متروی منطقه اصفهان
آیین تکریم و معارفــه مدیرعامل 
شــرکت متروی منطقــه اصفهان 
دوازدهم آذرماه بــا حضور مدیران 
شهری در محل این شرکت برگزار 
شد. در این آیین از زحمات علیرضا 
خورزنی، تقدیــر و هادی کریمی به 
عنوان مدیرعامل جدید معرفی شد.
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 مدیر روابط عمومی کارخانه ذوب آهن اصفهــان گفت: مطالبات کارگران این
  شــرکت از طریق قانــون طبقه بندی مشــاغل محقق می شــود.به گزارش

  ایرنا؛ امیرحســین پــرورش در گفت و گــو با ایرنــا در بــاره تجمع صنفی 
 در کارخانــه ذوب آهــن گفــت: جمعــی از کارگــران شــرکت بــا مطالبه 
 افزایش حقوق خــود در محیط کارخانــه تجمع کردند که از همان ســاعات

 ابتدایی، مدیرعامل با حضور در میان کارگران به گفت و گو و شنیدن مطالبات 
آنها پرداخت.

مدیر روابط عمومی کارخانه ذوب آهن تاکید کرد: از لحاظ قانونی، ساماندهی 
پرداخت حقوق کارکنان این مجموعه، صرفا از طریق اعمال طبقه بندی مشاغل 

و مصوبات سالانه شورای عالی کار امکان پذیر است.
پرورش خاطرنشــان کرد: در 10 ســال اخیر بحث طبقه بندی مشاغل در این 
مجتمع صنعتی مطرح بوده؛ اما با تعلل پیش رفتــه که این موضوع در دوره 
جدید مدیریت کارخانه تسهیل شده و در حال پیگیریست تا هرچه سریع تر به 
سرانجام برسد.به گفته وی، اکنون خط تولید ذوب آهن، فعال و آرامش در این 
مجموعه برقرار است.پرورش با تاکید به پرداخت به موقع حقوق و مطالبات 
کارکنان این شــرکت تصریح کرد: در این خصوص مشــکلی وجود ندارد.به 
گزارش ایرنا، شــرکت ســهامی ذوب آهن اصفهان نخســتین و بزرگ ترین 
تولیدکننده فولاد ساختمانی و ریل و بزرگ ترین شرکت فولاد در ایران از لحاظ 

تنوع محصولات اســت که با ظرفیت 3.6 میلیون تن محصول پایانی، انواع 
مقاطع فولادی ساختمانی و صنعتی را تولید می کند.

محصولات کارخانجات این شــرکت به بیش از 23 کشور اروپایی، آسیایی و 
آفریقایی صادر می شــود و در بازار داخل این محصولات در پروژه های بزرگ 
کشور همچون برج میلاد تهران، نیروگاه هســته ای بوشهر، سدهای بزرگ و 

مترو و ریل ملی مورد استفاده قرار گرفته  است.
کارخانه ذوب آهن در ســال 1351 در زمینی به مساحت 200 کیلومتر مربع در 

شمال شهرستان لنجان واقع در جنوب  غرب استان اصفهان احداث شد.

دکتر محســن قدیری، مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان نشــان برتر 
هشــتمین اجلاس مدیر عالی ســال را کســب کرد .به گزارش روابط عمومی و 
بین الملل هلدینگ پتروپالایش اصفهان، هشتمین اجلاس نشان عالی مدیر 
سال، هشت آذر ماه با هدف تحقق اهداف سیاست های کلان اقتصادی با نگاه 
ویژه به جایگاه مدیران و همچنین ارزیابی نقش مدیریــت و کارآفرینی و ارائه 
راهکارهای نوین مدیریت بین المللی در مرکــز همایش های بین المللی صدا 
و سیما برگزار شــد.  گفتنی است؛ دکتر محســن قدیری، مدیرعامل هلدینگ 
پتروپالایش اصفهان نیز  موفق به کسب نشــان برتر اجلاس نشان عالی مدیر 
سال شد. مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان که در این آیین به ایراد سخن 
پرداخت، در جمع مدیران برتر کشور اظهار کرد: همه طرح ها و پروژه های در دستور 
کار هلدینگ پتروپالایش اصفهان بر اساس برنامه و هدفمند است.وی تصریح 
کرد: ما ننشستیم که تحریم ها بر ما غلبه کند، بلکه برنامه ریزی کردیم و همه آنها را 
با محوریت دانش و تخصص اجرایی می کنیم. مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان با اشــاره به راه اندازی 6 شــرکت زیرمجموعه در هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان برای رسیدن به برنامه چشم انداز 1405 افزود: برنامه ما تبدیل شدن به 

هلدینگ موفق منطقه و دستیابی به بالاترین ضریب پیچیدگی است. وی گفت: 
ما در شرکت های زیر مجموعه، شرکتی را داریم که با محوریت و مدیریت بانوان 
فعالیت داشته و پروژه  بزرگی را در دست اجرا دارد. قدیری ابراز کرد: ما خود را ملزم 
به موفقیت می دانیم و به همه جهانیان نشان خواهیم داد که تحریم ها نمی تواند 
ذره ای از اراده ما نسبت به تحقق اهداف مان که سربلندی ایران عزیز است، کم کند.

مدیرعامل شرکت پشتیبانی و توسعه فناوری و نوآوری فولادمبارکه از برگزاری 
ششــمین رویداد »فولادی شــو« در پارک علم و فناوری هرمزگان با همکاری 
شــرکت فولاد هرمزگان خبر داد.به گزارش ایراسین، یحیی پالیزدار مدیرعامل 
مدیرعامل شرکت پشتیبانی و توسعه فناوری و نوآوری فولادمبارکه از برگزاری 
ششمین رویداد سرمایه گذاری فولادی شــو در هرمزگان خبر داد و گفت: این 
همایش 14 آذرماه 1402 با همکاری شــرکت فولاد هرمــزگان و پارک و علم و 
فناوری این استان برگزار می شود.وی با بیان اینکه 5 رویداد گذشته نشان داد 
که استعدادهای خوبی در سراسر کشــور وجود دارد و فولاد مبارکه نیز به عنوان 

بزرگ ترین تولیدکننده فولاد در کشور به دنبال کشف این استعدادها و به کارگیری 
آن ها برای رفع نیازها و چالش های صنعت فولاد در حال و آینده است، تصریح 
کرد: صندوق ســرمایه گذار خطرپذیر فولاد مبارکه به عنوان بزرگ ترین صندوق 
سرمایه گذاری خطرپذیر کشور، به دنبال تزریق امید به جامعه علمی و نخبگانی 
کشور است و در این راه از هیچ تلاش دریغ نمی  کند.گفتنی است رویداد ششم 
پس از برگزاری در مشهد، تهران، ســمنان واصفهان، در حالی برگزار می شود که 
تعدادی از شرکت های شناسایی شده در دوره های اول تا پنجم، در آستانه انعقاد 

قرارداد با صندوق سرمایه گذاری خطرپذیر فولادمبارکه هستند.

 به گزارش پایگاه خبری وزارت راه و شهرسازی از استان اصفهان؛ یکصد و هشتمین 
جلسه شورای مســکن استان اصفهان به ریاست ســید رضا مرتضوی استاندار 
اصفهان و با حضور علیرضا قاری قرآن مدیرکل راه و شهرســازی استان، مدیران 
کل سایر دســتگاه های اجرایی ذی ربط و دیگر اعضا برگزار شد.  در این نشست 
وضعیت مسکن شهرستان گلپایگان به صورت کامل در زمینه های تامین زمین، 
اراضی الحاقی، مراحل ساخت پروژه ها، خدمات زیربنایی و ... مورد بررسی قرار 
گرفت و ضمن ارائه گزارشی از ســوی فرماندار این شهرستان، مشکلات اجرایی 
رسیدگی و تعیین تکلیف شد همچنین در این جلسه مصوبات نشست پیشین 
مورد پیگیری قرار گرفت.  مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان در حاشیه این 
جلسه پیرامون مباحث مطرح شده اظهار کرد: در این نشست وضعیت مسکن 
شهرستان گلپایگان به صورت ریزبینانه بررســی و گزارشاتی از آخرین اقدامات 
بعمل آمده برای طرح های مسکن این شهرستان ارائه شد که مشکلات اجرایی 

آن رسیدگی و با مشورت اعضا اتخاذ تصمیم شد.  قاری قرآن افزود: بر این اساس 
مباحث مرتبط با تامین زمین، مراحل ســاخت پروژه ها، تحویل به متقاضیان، 
خدمات زیربنایی و تمامی مباحث مورد نظر در حوزه مسکن شهرستان گلپایگان 
بررسی شدند.  وی بیان کرد: مطابق با گزارشاتی که ارائه شد، در شهرستان گلپایگان 
برای شهرهای گلپایگان، گوگد و گلشهر در مجموع بیش از 6 هزار و 800 نفر برای 
طرح نهضت ملی مسکن ثبت نام کردند.مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان 
افزود: از این تعداد افزون بر 2 هزار و 170 متقاضی پس از پالایش و بررسی لازم 
حائز شرایط فعال شناخته شده  و تا کنون 328 متقاضی تخصیص پروژه شدند.  
مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان عنوان کرد: برای طرح حمایت از خانواده 
و جوانی جمعیت و همچنین چهار فرزند زیر 20 سال، در شهرستان گلپایگان 181 
نفر ثبت نام کردند که 168 متقاضی حائز شــرایط بودند و تخصیص زمین به 41 

متقاضی انجام شده است. 

مطالباتکارگرانذوبآهنازطریققانونطبقهبندیمشاغلمحققمیشود مدیرعاملهلدینگپتروپالایشاصفهان،نشانعالیمدیرسالرا
کسبکرد

مدیرعامل شرکت پشتیبانی و توسعه فناوری و نوآوری فولادمبارکه خبر داد:  

برگزاریرویداد»فولادیشو«درپارکعلموفناوریهرمزگان

مشکلاتاجراییطرحنهضتملیمسکنشهرستانگلپایگانبررسیشد

منبع: بازار 
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